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ANTON HOHNJEC
Č la n  s ta tu ta rn e  k o m is ije  

S K E I  pri Z S S S

Če bi država tudi od sedanjih lastnikov 
gozdov, torej od Cerkve, pobrala dajatve, ki 

morajo plačevati vsi ostali lastniki, bi 
najbrž kmalu gozdove vrnili ali dali v 

vijanje ljudem in stroki, ki je vedela in 
ravnala gospodarno s tem naravnim 

astvom tudi doslej. Če pa ni potrebno 
kati letnega prirastka in zanj plačevati 
ščin, je to diskriminacija v primerjavi z 
ii ostalimi lastniki gozdov in državljani.
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TRG O VIN A Z  OBUTVIJO Z A  VSE GENERACIJE
v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 S5**| 

in prodajalna J U R Č E K ^  v Parižljah, tel. 705 09 33
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Za vse dodatne informacije prosimo pokličite:
03 898 07 00 ali 03 898 07 10, Metod Mulej 

Faks: 03 898 08 10,03 898 08 00 
E-pošta: metod,inulej@hote!pöka.i om
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'ftirizem je 
naporna stvar
V torek so župani in županja občin Savinjsko- 

Šaleške regije v Velenju obravnavali program 
priprave območnega razvojnega programa in 
podpisali pogodbo o območnem partnerstvu 
SAŠA. Območni razvojni program za obdobje 
2007-2013 je temeljni programski dokument 
območnega razvojnega partnerstva, ki oprede
ljuje razvojne prednosti območja, določa razvoj
ne prioritete in vsebuje finančno ovrednotene 
programe spodbujanjarazvojaregije.

Programa še sicer nisem imel priložnosti 
prebrati, predvidevam pa, da ima v njem turizem 
pomembno mesto. V Šaleški dolini namreč vidijo 
v turizmu eno izmed osrednjih razvojnih 
priložnosti, podobno pa razmišljajo tudi 
zgornjesavinjske lokalne skupnosti. Celo v 
Nazarjah, ki je do nedavnega veljalo za tipično 
industrijsko središče, vse več dejavnosti bazira na 
turizmu. V juniju bo občina Nazarje bogatejša za 
nov apartmajskihotelvLačji vasi,kateregalastnik 
Darko Sukič napoveduje kakovostno names
titveno in gostinsko ponudbo, obogateno z 
vzporednimi dejavnostmi za animacijo gostov.

V tokratni številki Savinjskih novic smo v 
rubriki Aktualno uprli pogled v zadovoljstvo 
turistov pri letovanju preko turističnih agencij in 
glede na to, da imam na tem področju nekaj

osebnih izkušenj, lahko zatrdim, daje dejavnost 
organiziranja in prodaje turističnih aranžmajev 
ena najbolj neugodnih, saj prodajalec, torej 
turistična agencija, v pretežni meri nima 
neposrednega vpliva na zadovoljstvo kupca.

Operater(ka) v pisarni turistične agencije 
namreč ne more stoodstotno zagotoviti, da bo 
stranka dejansko dobila sobo, ki jo je rezervirala, 
prav tako ne more zagotoviti, da bo strežno osebje 
celoten čas dopusta prijazno in dobre volje, ne 
more jamčiti za kristalno čisto morje in hladno 
pivo v restavraciji, kakor tudi ne more zagotoviti, 
da v času počitnic ne bo redukcije elektrike ali 
pitne vode. Vse to je odvisno od dejanskih 
okoliščin, ki v  celoti niso vnaprej predvidljive, 
moč turistične agencije je le v tem, da sodeluje le s 
takimi poslovnimi partnerji, ki spoštujejo 
dogovore. Toda kjer s(m)o ljudje, so možne tudi 
napake.

Če si torej v Zgornji Savinjski dolini želimo več 
turistov, bomo morali razmisliti tudi o našem 
odnosu do njih. Ljudje se bodo k nam vračah le v 
primeru, če se bodo počutili dobrodošle in 
zaželene. K temu vtisu pa hote ali nehote 
pripomoremo vsi: gostinsko osebje, prodajalci v 
trgovinah, poštni uslužbenci, mimoidoči na ulicah 
-  skratka vsi, ki prihajamo v stik s turisti. Ja, 
turizem je, priznali ali ne, naporna stvar.
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PREVIDNO NA DOPUST!

S a n j s k e  p o č i t n i c e  a l i  n o č n a  m o r a ?
Kot že nekaj let zapored, je revija VlPtudi letos izvedla obsežno raziska

vo oziroma akcijo Turistične agencije na očeh javnosti, s katero poskuša 
izboljšati njihove storitve. Kot je mogoče razbrati iz VIP-ovih vsakoletnih 
ugotovitev, le-te prepogosto poslujejo slabo, celo v nasprotji z zakonom, 
da žaljivega obnašanja do svojih strank sploh ne omenjamo. Kar pa se 
tiče rizičnih dopustniških destinacij, lahko malce posplošeno rečemo, da 
vas v Turčiji čakajo umazanija in ščurki, v Tuniziji lakota, v Grčiji pa ce
lonočni hrup. Kam torej na dopust?

PREKO KATERE AGENCIJE NA 
DOPUST OZIROMA ALI SPLOH ŠE 

V TUJINO?
Izbira turistične agencije, preko 

katere želim o potovati in izbira 
sam e dopustn iške  destinacije , 
postaja prava rizična dejavnost, ki 
vsako leto številne Slovence spravi 
vsaj v slabo voljo, če ne že na rob 
živčnega zloma. Kot je  razvidno iz 
VIP-ove akcije, verjetno ni tu ris 
tične agencije, ki ne bi kakšne iz
med svojih strank »potegnila za 
nos« z neprimerno namestitvijo ali 
pa jo  vsa j ra zočara la  s svo jim

odnosom  do reševanja nastalih 
težav. Na to kaže število zavrnjenih 
pritožb tudi v primerih, ko gre za 
nesporno kršitev pogodbe oziro
ma za neupoštevan je  s trank i 
ponujenega programa.

Tako se lahko luksuza željni turist 
namesto »v povsem novem, vrhun
sko opremljenem hotelu« znajde 
dobesedno sredi gradbišča in de
lujočih strojev, saj je  njegov hotel 
še v fazi nastajanja ali pa v hotelu z 
»all inclusive« ponudbo ostaja do
besedno lačen. Ker hrane enos
tavno ni dovolj!!

Takšnih in še bolj resnih izkušenj 
je vsako leto dovolj, da se človek 
resno vpraša, ali se dopustovanje 
sploh še izplača. Ker agencije, po 
izsledkih VIP-ove akcije, le redko 
ugodijo pritožbi oškodovanega do

pustnika, bi lahko rekli, da se finanč
ni del počitnic marsikdaj ne izplača. 
Potrošnikom je ponavadi povrnjen 
le manjši del vrednosti celotnega 
aranžmaja, res pa je, da se še ved
no le malo oškodovancev s svojo 
zavrnjeno pritožbo obrne na Tržni 
inšpektorat Republike Slovenije, ki 
lahko od agencije zahteva povrni
tev nastale škode.

ZBIRAJTE DOKAZNO 
GRADIVO!

Seveda pa naj vas zgornje pisan
je nikakor ne odvrne od vsakolet
nega dopustovanja vtoplejših kra
jih. »Odklop« s službe je  nujen za 
preživetje človeške vrste, vseka
kor pa je  dobro  pozna ti svo je  
pravice tudi na tem področju. Po 
podatkih Zveze potrošnikov Slov
enije se na letnem dopustu vsako 
leto »opeče« preko dvesto sloven
skih turistov, pa seveda ne govori
mo o sončnih opeklinah. Gre za

N a š a  a n k e t a

V o n j  p o  p o č i t n i c a h  . . .
Četudi se marsikomu zdi, da je  čas obstal, da se poletje prav nesram

no obotavlja in da počitnic ni od nikoder, se te vendarle bližajo. Mediji 
so zopet polni propagandnih sporočil, ki vabijo na počitnice na vse 
konce sveta. Povsod je  naj lepše, povsod je ugodno, povsod je  posebna 
ponudba... V  tokratni anketi nas je  zanimalo, koliko so takšne ponudbe 
resnične, kakšne so dejanske izkušnje ljudi z agencijami in če morda 
obstaja kraj, kamor se ne bi nikoli odpravili?

Nadja Maze, Lepa Njiva
Počitnice si vedno organiziramo sami, zaenkrat 

izkušenj z agencijami še nimamo. Če se potrudiš, 
najdeš tudi ugodne ponudbe, vendar jih zaenkrat 
še nisem koristila. Kakšne posebne države, kamor 
ne bi odšla na počitnice, nimam, morda mi edino 
Azija ne diši preveč, ponekod se še lovijo glede 
s tanda rda . D rugače pa n im am  posebnih 

zadržkov, kam ne bi šla. Za maturantski izlet bomo verjetno šli v Bolgarijo. 
Franc Mavrič, Mozirje 

Običajno potujem z agencijo, negativne izkušn
je so redke, običajno sem zadovoljen. Potoval bi 
povsod, zadržke imam le pred fundamentalističn- 
imi državami.

Monika Čopar, Mozirje
Na poč itn ice  hod im  z 

družino. Organiziramo sijih 
kar sami, gremo na morje in ponavadi se imamo 
dobro. Potovala pa ne bi v Afriko. Motila bi me vroči
na in velika prisotnost bolezni ter s tem posledično 
tudi okužb.

Lidija Slemenšek, Mozirje
Počitnice načrtujemo sami. Na morje gremo 

vsakič na isti kraj, kjer imamo svojo parcelo. Večjih 
izkušenj z agencijami nimam, pomagali so le pri 
organizaciji poročnega potovanja, pri čemer sem 
imela le dobre izkušnje. Potovala ne bi edino tja, 
kjer so vojne, drugih zadržkov pri izbiri kraja 
letovanja nimam.

Irena Budna, Mozirje
Poslužujem se obeh možnosti, počitnice v last

ni režiji in počitnice preko agencije. Ko še nisem 
imela otroka, sem se veliko posluževala kampov 
in sem počitnice ponavadi načrtovala sama, 
sedaj pa seveda letujemo tudi preko agencij. Se 
je  že zgodilo, da smo imeli preko nje vse dogov
orjeno, ko pa smo prišli na sam kraj počitniko

vanja, rezervacije sploh ni bilo. Situacija seje  sicer rešila, je  pa seveda 
nerodno, če se zgodi kaj takšnega. Težko rečem, kam me ne bi vleklo 
na počitnice. Ljudi, mentaliteto naroda je  treba sprejemati, so takšni in 
drugačni. Zagotovo obstaja več krajev, kamor bi šla, kakor pa tistih, 
kamor ne bi.

Mateja Štiglic, Nazarje
Počitnice nam organizira agencija, letujemo 

ponavadi preko enih in istih in do sedaj imamo 
same dobre izkušnje. Težko rečem, kam ne bi šla 
letovat. Morda kakšna Grčija, Tunizija. Je pa res, da 
na določene slabe informacije o kakšni državi ver
jetno najbolj vpliva slaba agencija, ki svojih obljub 
ne izpolni, in ne toliko država sama.

Pripravila: Barbara Fužir, foto: Ciril M. Sem



zavajanje turističnih agencij, ki tu
ristom obljubljajo eno, nudijo pa 
nekaj povsem drugega.

V lanskem  letu je  tržn i in
špekto ra t tako  obravnaval 130 
pritožb, ki se tičejo dopustniških 
tegob. V nekaterih prim erih vsa 
stvar gotovo ne bi prišla tako daleč, 
če bi oškodovani turisti vedeli, kako 
ravnati v primeru, ko se sanjske 
počitnice izkažejo za nočno moro. 
Če se na potovanju izkaže, da na
mestitev, hrana, h ig ienske raz
mere in podobno niso zadovoljive, 
na to  takoj opozorite predstavnika 
vaše turistične agencije, poslikajte 
dokaze, shran ju jte  vse račune, 
zberite izjave preostalih potnikov 
in po vrn itv i dom ov vse zbrano 
gradivo skupaj s pritožbo takoj

pošljite organizatorju potovanja. 
Le-ta m ora na vašo p ritožbo  
odgovoriti v osmih dneh.

Če so bile pomanjkljivosti v počit
niškem aranžmaju nesporne, (na
mestitev v hotel z manj zvezdica
mi, kot je  bilo zapisano v aranž
m aju, polpenzion nam esto pol
nega ...), je velika verjetnost, da bo 
pritožbi ugodeno. Če pa gre za bolj 
objektivne napake, kot so nep
rimeren razgled, neokusna hrana, 
nečistoča, pa je ravno dokazno 
gradivo tisto, ki lahko prevaga v 
korist oškodovanca. Če agencija 
zavrne pritožnikovo vlogo, mu žal 
preostane edino sodna pot. In to 
dejstvo turistične agencije s prid
om izkoriščajo.

Tatiana Golob

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com
Kaj storite z elektronskim verižnim pismom?

Večina anketirancev verižno pismo pobriše iz računalnika, 
odstotek tistih, ki ga pošljejo naprej ali pa ga preprosto pustijo v raču

nalniku, pa je enak.

Zbrišem ga 
74%

Tokrat vas sprašujemo, ali ste bili zadovoljni z namestitvijo, ki vam 
jo je uredila turistična agencija? Svoje odgovore nam lahko zaupate 
v anketi, ki jo objavljamo na spletni strani www.savinja.com. Glas
ovanje bo potekalo do vključno torka, 6. junija 2006. Rezultate glas
ovanja bomo objavili v prihodnji številki Savinjskih novic.

V GLIN ŽAGARSTVU VIDIJO SVETLOBO NA KONCU TEMNEGA PREDORA

O b v l a d o v a n j e  r a z m e r  z  d r ž a v n o  p o m o č j o
Na pogorišču nekdanje nazorske 

lesne industrije sta ostali samo še 
dve podjetji z imenom Glin in sicer 
invalidsko podjetje IPP in Žagar- 
stvo. Gre za podjetji zenakim proiz
vodnim programom, s podobnim 
trgom, istimi kupci in dobavitelji, 
zato ni slučaj, da si že nekaj časa 
prizadevajo podjetji združiti v 
enotno in uspešno družbo.

Skupščina Glin Žagarstva je  za 
prokurista ob direktorju Ferdinan
du Brinjovcu imenovala direktorja 
IPP Dobrinka Danojeviča, ki je pre
ko podjetja Glin Nova odkupil delež 
od Zadruge Mozirje in ob notranjih 
lastnikih in GG Nazarje postal tretjin
ski lastnik Žagarstva.

»Po vstopu v lastniško strukturo 
podjetja smo se začeli aktivno uk
varjati z obojestransko problema
tiko, v smislu povezovanja in izko
riščanja danih možnosti ter zmanj
ševanja stroškov. Prvi konkretni 
koraki so bili namenjeni združitvi 
komerciale, za katero sem sam 
prevzel odgovornost, proizvodnjo 
za oba programa pa obvladujeta 
direktor Žagarstva Ferdinand Brin- 
jovc in vodja proizvodno-tehničnih 
zadev v IPP Zvone Poličnik.

Na področju trga in komerciale 
smo poenoteni, proizvodnja pa je 
precej občutljivo področje. Tu je za
poslenih okoli 160 ljudi, ki imajo ra
zlične poglede na celoten Glin in 
mogoče tudi negativne izkušnje.

Naša naslednja nalogaje, da v proiz
vodnji naredimo red in jo  spravimo 
na pozitiven nivo poslovanja. Rekel 
bi, da so kazalci pozitivni, zato sem 
prepričan, da bomo uspeli,« napo-

Prokurist Dobrinko Danojevič: 
»Naša naslednja naloga je, da v 
proizvodnji naredimo red in jo 

spravimo na pozitiven nivo 
poslovanja.«

Zavod za gozdove Slovenije v 
sklopu letošnjega tedna gozdov v 
sode lovan ju  z M in istrstvom  za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
organizira predstavitev Nacional
nega gozdnega programa, s čim
er želi opozoriti na vsestranski

Direktor Ferdinand Brinjovc 
meni, da je bilo v preteklih letih 
izgubljenih veliko delovnih mest, 
ki jih bo težko na novo ustvariti

veduje Danojevič, in dodaja, da je 
celotna proizvodnja usmerjena v 
izdelavo izdelkov za znane kupce.

Očitno je pozitivno naravnanost 
prizadevanja Glin Žagarslva zazna
la tudi vlada, kije vzačetku maja pod-

p r o g r a m a

pomen gozdov za razvoj Slovenije. 
Javni forum za Nacionalni gozdni 
program bo v sredo, 7. junija, ob 9. 
uri v veliki dvorani Doma kulture v 
Nazarjah. Na predstavitev in razpra
vo so vabljeni lastniki gozdov, zbor- 
nice in gospodarske  družbe,

jetju dodelila sredstva državne po
moči za izvajanje programa pre
strukturiranja. Gre za kredit, kije na
menjen izboljšanju likvidnosti v smis
lu odplačevanja neugodnih kreditov 
in pridobivanja boljših obrestnih mer 
pri najemanju naslednjih kreditov. 
Dobrinko Danojevič je prepričan, da 
jim  bo državna pomoč dala nov za
gon: »Z že izpeljanimi in načrtovani
mi kadrovskim i sprem em bam i 
bomo uspeli obdržati, če ne tudi 
povečati število zaposlenih ter se 
tržno okrepiti.«

Da je  lesna industrija še vedno v 
veliki krizi, se zavedata tako Dano
jevič kot Brinjovc. Slednji pravi, da 
je bilo v preteklih letih izgubljenih 
veliko in preveč delovnih mest, kijih 
bo težko na novo ustvariti. Zato je 
bistvenega pomena, pravi direktor 
Glin Žagarstva, da se ohranijo ob
stoječa delovna mesta.

Savinjčan

lokalne skupnosti, vladne in druge 
državne o rgan izacije , po litične 
stranke, nevladne organizacije in 
posam eznik i s kulturnega, 
političnega ter znanstvenega po
dročja.

KF

ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE
P r e d s t a v i t e v  N a c i o n a l n e g a  g o z d n e g a
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KRAJEVNA SKUPNOST REČICA OB SAVINJI

T r n o v a  p o t  

o s a m o s v a j a n j a
Poslanci državnega zbora so s formalno ustanovitvijo samostojne 

občine Rečica ob Savinji potrdili voljo večine krajanov izraženo na refer
endumu, kar pomeni, da je  potrebno speljati vse formalne postopke 
ločevanja od skupne občine Mozirje. V  bodoči občinski svet bodo volili 
devet svetnikov po večinskem volilnem sistemu, o ustanovitvi krajevnih 
skupnosti pa se bodo lahko Rečičani odločali po konstituiranju novega 
(prvega) občinskega sveta.

V prvem mandatu število občin
skih svetnikov določa državni zbor, 
pozneje lahko s spremembo statu
ta to vprašanje ureja občinski svet. 
Glede formalnosti večjih težav med 
M ozirjem  in Rečico verje tno  ni 
p ričakovati, te se p o ja v lja jo  pri 
vprašanju investicij in predobre- 
m enitev bodočega občinskega 
proračuna. Očitno se bodo tudi na 
Rečici največ soočali z vprašanjem 
investicij na cestnem področju.

Pred člani sveta krajevne skup
nosti in odbora za ustanovitev 
občine Rečica ostaja precej dilem, 
katere cestne odseke sploh realizi
rati v letošnjem letu in za koliko pred 
obremeniti bodoči proračun. Pri

tem  velja  p ris luh n iti besedam  
predsednika sveta KS Petru Kolen
cu, ki pravi, da v zadnjega pol leta 
krajevna skupnost ne bo rešila vseh 
problemov. Z njimi se bo ukvarjala 
bodoča občina in v kolikor se bo 
uresničila obljuba, dana pred refer
endumom, da bodo imeli za inves
ticije na razpolaga krepko preko sto 
milijonov tolarjev, potem okoli dvaj
set milijonov predobremenitve za 
ureditev najbolj potrebnih cestnih 
odsekov ne sme povzročati preve
likih skrbi. Ali povedano z besedami 
Vinka Jeraja, o teh dilemah bi mor
ali razmišljati pred glasovanjem o 
ustanovitvi samostojne občine.

Savinjčan

JAVNI SKLAD RS ZA REGIONALNI RAZVOJ

U g o d n a  p o s o j i l a  z a  

t u r i z e m  i n  p o d j e t n i š t v o
Javni sklad Republike Slovenije za regionalni razvoj s sedežem v Ribni

ci je  v letošnjem letu doslej objavil dva javna razpisa, in sicer za ključne 
investicije v obnovo in posodobitev obstoječe ter izgradnjo nove turis
tične infrastrukture in podjetništvo. Upravičenci za sredstva na področju 
turizma so samostojni podjetniki in gospodarske družbe, ki ustrezajo 
pogojem po Zakonu o gospodarskih družbah za mala in srednja podjetja 
ter bodo prejeli nepovratna sredstva po javnem razpisu Ministrstva za 
gospodarstvo za spodbujanje razvoja turističnih destinacij III.

To pomeni, da so predpogoj za 
kandidaturo uspešno pridobljena 
nepovratna sredstva na razpisu 
Ministrstva za gospodarstvo. Up
ravičeni so stroški gradnje in stroški 
nakupa novih naprav in opreme. 
Višina razpisanih sredstev je  2,9 
milijarde tolarjev z obrestno mero 
euribor (trimesečni) + 0,5%, doba 
vračanja do 20 let. Rok za oddajo 
prijav je  15. 6. 2006.

Predmet javnega razpisa za pod
jetništvo je  dodeljevanje ugodnih 
posojil začetnim investicijskim pro
jektom podjetniškega značaja, in

s icer prednostno na obm očju 
Pomurske, Podravske, Zasavske, 
Spodnjeposavske, Savinjske, Ko
roške in Notranjsko-kraške regije, v 
Jugovzhodni Sloveniji in na razvojno 
om ejevanih obm očjih  v Goriški, 
Gorenjski, Obalno-kraški in Osred
njeslovenski regiji. Razpisanih je 1,1 
milijarde tolarjev posojil po obrestni 
meri euribor (trimesečni) + 0,35% 
ozirom a euribor (tr im esečn i) + 
0,8%. Doba vračanja: do 18 let.

Kand id ira jo  lahko že delu joče 
gospodarske družbe, samostojni 
podjetniki in obrtniki ter zadruge in

zadružne zveze, vendar le za nove 
projekte. Upravičeni so stroški za 
nakup zemljišč, komunalno in infra
strukturno oprem ljanje zemljišč, 
gradnjo in nakup objektovter nakup

novih strojev in nove opreme. Prvi 
rok za oddajo vlog je  15. junij, vsi 
naslednji pa so predvideni vsakega
15. v mesecu do 15. oktobra 2006.

KF

SREČANJE ČLANOV IN SIMPATIZERJEV NSI NA GORI OLJKI

P r i  d r u ž i n i  s e  v s e  z a č n e  i n  

k o n č a
Tretjo soboto v maju je bilo na Gori Oljki ob svetovnem dnevu družine 

šesto srečanje članov in simpatizerjev Nove Slovenije (NSi). Srečanje je 
organiziral Savinjsko-šaleški regijski odbor NSi v sodelovanju z občin
skim odborom NSi Polzela.

Po m aši v rom arski cerkvi so 
udeleženci srečanja na Gori Oljki 
prisluhnili Študentskemu oktetu iz 
Velenja, nato pa sta jih pozdravila 
predsednik občinskega odbora NSi 
Stanko Novak in regijski predsednik 
Andrej Kuzm an. Poslanec v 
državnem zboru Drago Koren je 
spregovoril o novostih, kijih prinaša 
novela Zakona o starševskem var

stvu in družinskih  prejem kih, in 
pobudi poslanske skupine NSi za 
spremembo ustave, s katero bi se 
slovenski parlament povečal za štiri 
poslance iz vrst rojakov iz zamejst
va ter sveta.

Slavnostna govornica na srečan
ju  je bila poslanska v evropskem 
parlamentu Ljudmila Novak, ki je 
med drugim opozorila, da nobena 
kariera in materialno bogastvo ne 
moreta prinesti tolikšnega zado

voljstva in izpopolnjenosti kotvloga 
matere oziroma očeta, čeprav je le
ta povezana tudi z odgovornostjo, 
odrekanjem in težavami.

»Pri družini se vse začne in konča. 
Sodobni čas ni najbolj naklonjen 
družini, saj v želji po napredku in 
rasti gospodarstva in dobička zaht
evamo in želim o dobre delavce, 
dobre potrošnike, dobre turiste,

hočemo naprej in naprej. Včasih bi 
najraje zavpila na glas: 'Ljudje, za
ustavimo svet, to noro dirko po več, 
bolje, višje!' Kajti ob tem pozabljamo 
na človeka, ki za življenje pravz
aprav ne potrebuje veliko, vemo pa, 
da človek ne živi samo od kruha. 
Človek potrebuje ljubezen, varnost, 
občutek ljubljenosti, kar najprej in 
najpogosteje dobi v urejeni družini,« 
je še povedala Ljudmila Novak.

KF

Slavnostna govornica na srečanju NSi na Gori Oljki je bila poslanska 
v evropskem parlamentu Ljudmila Novak

Portal Savinjske dolina



V R TE C  M O Z IR JE

P o t r e b a  p o  d a l j š e m  o d p i r a l n e m  č a s u
Današnji tempo življenja in spremenljivi delovni časi narekujejostaršem, 

da svoje otroke puščajo v varnem zavetju vrtcev vse več časa. Po zakonu 
lahko otrok na dan preživi v vrtcu največ devet ur, po drugi strani pa službe 
zahtevajo celega človeka, velikokrat tudi več kot zgolj osem ur na dan.

Ali je za otroke dobro, če cele dneve preživljajo ločeni od svojih 
prezaposlenih staršev? (foto: Benjamin Kanjir)

Ravnateljica mozirskega vrtca 
Nuša Rebernik, še pred njo pa tudi 
Ana Kladnik, se spričo nastalih raz
mer ukvarja s problemom odpiral
nega časa, saj le-tega ni mogoče 
kar tako podaljševati. Pri varstvu 
otrok vladajo normativi, ki določajo, 
da m ora biti v oddelku več ur 
dnevno zagotovljena sočasnost 
vzgojite ljice in pomočnice vzgo
jiteljice. Zaradi tega ni mogoče po
daljševati obratovalnega časa vrt
ca brez zagotovitve ustreznega 
števila kadrov. Kadri, katerih meseč
ni dohodek določa pravilnik o plačah, 
določen s strani države, pa so tisti, ki 
so trn v peti domala vsakega občin
skega proračuna, iz katerega se fi

nancira predšolska vzgoja.
Pred časom so starši, ki imajo 

otroke v mozirskem vrtcu, izpol
njevali anketo o delu vrtca. Okoli 
dvajset izmed njih je izrazilo željo po 
bivanju otroka v popoldanskem  
oddelku. Sestanek z njimi je poka
zal, da klasičnega varstva za cel 
popoldan ne potrebuje večje števi
lo staršev, največ izmed njih pa bi 
potrebovalo varstvo nekje do 18. 
ure popoldan. Sedaj je  nam reč 
vrtec odprt le do 16. ure.

Usklajevanje med občino kot us
tanoviteljico in p lačnico ter med 
sta rš i in n jihovim i potrebam i je 
sedaj na plečih ravnateljice Nuše 
Rebernik. Slednja pravi, d a je  fi

nančno stanje vrtca po dolgih letih 
zadovo ljivo , kar kaže na dobro 
sodelovanje z mozirsko občino kot 
večinsko plačnico računov. Župan 
Ivan Suhoveršnik pa dodaja, da bo 
dobro rešitev v zvezi s podaljšan

im obratovalnim časom vrtca, ki bo 
v prid otrokom in staršem, prav 
gotovo podprla tudi občina. Seve
da tudi s kakšnim dodatnim tolar
jem iz občinske blagajne,

Benjamin Kanjir

O B Č IN A  S O L Č A V A

P o m l a d  i n  p o l e t j e  v  z n a m e n j u  i n v e s t i c i j
Solčava sodi med občine, ki se 

mora kljub določenim geograf
skim posebnostim zanašati pred
vsem na lastno iznajdljivost. To se 
med drugim kaže tudi pri sanaciji 
mosta v Matkovem  kotu, ki je  
obležala na občinskih ramenih, 
čeprav so pred leti od tam na ve
liko vozili gramoz za državne in še 
kakšne ceste.svoje pa je dodala še 
poplava. Kljub temu da bo težko za
gotoviti sredstva, računajo, da 
bodo v roku enega meseca na 
vseh občinskih cestah uredili 
kanale in propuste.

Manj težav je z obratovanjem čis
tilne naprave, edini problem se po 
besedah direktorice občinske up
rave Mateje Suhodolnik kaže v tem, 
da je  naprava še vedno premalo 
izkoriščena, saj je nanjo priključenih 
komaj okoli sto populacijskih prik
ljučkov. V Solčavi delajo v tem ob
dobju intenzivno na rekonstrukciji 
vodovoda. Suhodolnikova zatrjuje, 
da ljudje pijejo neoporečno vodo, 
vendar je  vodovod izpred II. sve
tovne vojne, zato je sanacija več kot 
potrebno. Tako kot preplastitev re
gionalne ceste skozi Solčavo, kat

era naj bi se po zagotovilih pred
stavnikov D irekcije RS za ceste 
zgodila po sanaciji vodovodne infra
strukture.

Med večjimi naložbami bo ned
vomno tudi klavnica, za katero so 
m ora li podaljšati g radbeno do
voljenje. Zaradi povečane investic
ije so se povečali tudi predvideni 
stroški, tako d a je  objekt z opremo 
vred ocenjen na 183 milijonovtolar- 
jev. Domačini gradnjo še vedno 
podpirajo, verjetno tudi zato, ker bo 
g radn ja  potekala brez so finan 
ciranja posameznikov. Klavnica bo 
torej zgrajena iz javnih sredstev, 
čeprav se Suhodolnikova strinja, da 
bi moral sodelovati predvsem za
sebni kapital. Kljub številnim obetom 
in željam pa začetek izgradnje še 
vedno ni predviden, kar pomeni, da 
gradbenih strojev na predvideni 
lokaciji letos še ne bo videti.

Prej kot klavnico bodo v Solčavi 
dobili novo šolsko zgradbo, v kateri 
bo p rostora  za pet razredov in 
vrtec. Direktorica občinske uprave 
ocenjuje, d a je  lanski obisk šolske
ga ministra dr. Milana Zvera pozi
tivno vplival na razplet dogodkov, 
saj naj bi staro šolo v teh dneh že 
porušili, do jeseni pa naj bi stala

nova. Objekt bo vreden 240 mili
jonov tolarjev, v novih prostorih pa 
bo od jeseni gulilo šolske klopi 25

osnovnošolskih otrok in 15 otrok iz 
vrtca.

Savinjčan

O B Č IN A  M O Z IR JE

S  c e s t o  d o  P l a n i n s k e  r a v n e  

l e t o s  n e  b o  n i č
Pred Občino M ozirje  je  nad

a lje va n je  pred le ti začeteg a  
obsežnega projekta gradnje sod
obne ceste iz Šmihela do Planin
ske ravne. Prva etapa do kmetije 
Keber je  bila zgrajena in sloves
no odprta že pred leti, drugi del 
pa bo na re a liza c ijo  m oral 
počakati še kakšno leto.

Gradnja odseka do Ploninske 
ravne, s katero bi se projekt zaključil 
in odprl mnoge razvojne možnosti 
tega območja, predvsem rekreac
ijskega centra na Golteh, bi se mor
ala nadaljevati in zaključiti letos. Na
jveč ji finančni zalogaj je občina 
pričakovala iz razpisa regionalne 
razvojne agencije. Tamje bil projekt 
na prednostni listi in odobren za 
takojšnjo izvedbo. Ostali delež okoli

120 milijonov tolarjev vredne inves
ticije bi pokril občinski proračun z 
najetjem kredita.

Po dolgem čakanju je prišlo spo
ročilo, da država v letošnjem letu v 
tovrstne infrastrukturne objekte ne 
bo vlagala, namenska sredstva pa 
so preusmerjena na druga področ
ja. Mozirska občina je  tako ostala 
brez slabih osemdesetih milijonov 
tolarjev, projekt pa je  zaenkrat zaus
tavljen. Mozirski župan Ivan Suho
veršnik ob tem dodaja, da bo občin
ska uprava že naslednje leto zopet 
pripravila potrebno dokumentacijo 
in znova kandidira la za državna 
sredstva. Gradnja te ceste je nam
reč nujno potrebna, saj omogoča 
hitrejši razvoj turizma, na katerem 
sloni velik del prihodnosti občine.

Benjamin Kanjir



ANTON HOHNJEC, NAGRAJENEC ZSSS 2006

Na prvomajskem srečanju na Graški Gori, kamor se vsako leto ob 
prazniku dela poda med množico ljudi iz Šaleške doline le peščica Zgomje- 
savinjčanov, smo srečali tudi prejemnika letošnjega najvišjega priznan
ja Zveze svobodnih sindikatov Slovenije Antona Hohnjeca iz Mozirja, za
poslenega v podjetju BSH Hišni aparati Nazarje. 26. aprila so mu na 
sedežu ZSSS v Ljubljani podelili eno od šestih najvišjih priznanj v Sloven
iji, plaketo ZSSS.

Hohnjecje bil do pred dnevi v svo
jem podjetju v Nazarjah predsednik 
sindikata SKEI, sicer pa do 15. juni
ja  (do novih volitev) tudi podpreds
ednik regijskega odbora SKEI Slov
enije Velenje. Član Zveze svobod
nih sindikatov Slovenije je že od leta 
1963, kot vodja dejavnosti energe
tika v podjetju BSH Hišni aparati pa 
je  tudi ugleden strokovnjak na po
dročju vzdrževanja in energetike. V 
letošnjem letu se bo menda upoko
jil, še vedno pa ostaja član statutar
ne komisije SKEI pri ZSSS.

Ob našem srečanju je menil, da 
imajo težave predvsem zaposleni, 
saj se število delovnih mest še ved
no zmanjšuje. Še zlasti je to pereče v 
Zgornji Savinjski dolini, kjer še kar ni 
videti nove rasti zaposlovanja, saj so 
tradicionalna podjetja, ki so delova
la v okviru lesno-predelovalne indus
trije, praktično vsa propadla ali pa so 
se v fazi lastninskega in kapitalske
ga preoblikovanja znebila večjega 
števila zaposlenih.

Tako tudi ob predlaganih refor-

Antonu Hohnjecu so ob 
letošnjem prazniku dela podelili 

plaketo Zveze svobodnih 
sindikatov Slovenije

(foto: Jože Miklavc)

mah sindikatom  ni lahko, saj se 
predlagatelji ne ozirajo preveč na 
usode delavcev, operirajo pa pred
vsem s statističnimi podatki, ki na
jvečkrat ne kažejo realnega stanja. 
Ljudje niso številke in njihov socialni 
status so največkrat velike stiske, saj 
marsikje nim ajo niti za dostojno

BANKA CELJE

P o s l o v a n j e  b o l j š e  o d  n a č r t o v

Delničarji Banke Celje so na redni skupščini lanskoletno poslovanje oce
nili kot uspešno, saj so bili rezultati poslovanja boljši od načrtovanih. 
Obseg bilančnega poslovanja Banke Celje se je ob manjšem številu za
poslenih povečal za 13 odstotkov, s 361,6 na 409 ,5  milijarde tolarjev. S 
tem je Banka Celje dosegla 5,87-odstotni tržni delež, kar jo med dvajseti
mi bankami v Sloveniji uvršča na sedmo mesto.

Čisti poslovni izid po odbitku davk
ov je znašal 3,1 milijarde tolarjev ozi
roma 14 odsto tkov več od leta 
2004. Povečanje bruto dobička je 
omogočilo 16,2-odstotni donos na 
kapital, kar je  bolje od povprečja v 
slovenskem  bančnem  prostoru. 
Banka Celje bo delničarjem za leto 
2005 izplačala bruto dividendo v 
višini 5.800 tolarjev na navadno in 
prednostno delnico ter s tem last
nikom zagotovila več kot realno rast 
dividende.

V letošnjem letu Banka Celje načr

tuje 11-odstotno nominalno rast ob
sega poslovanja, 12-odstotni donos 
na kapital pred obdavčitvijo in pov
ečanje deleža neobrestnih prihod
kov. Tako kot vse ostale banke vSIov- 
enijitudi celjsko konec leta čaka ključ
na naloga - prevzem evra, preko 
celega leta pa si bodo prizadevali 
tudi za izboljšanje kakovosti storitev 
in razvoj novih produktov, predvsem 
na področju alternativnih varčeval
nih storitev, kreditiranja in izvedenih 
finančnih instrumentov.

Franci Kotnik

n i  m a r  z a  u s o d e  d e l a v c e v
hrano in obleko. Odsev takšnega 
stanja je  tudi v sindikatih, ki so mar
sikdaj nemočni v pogajanjih z delo
da ja lci in vlado. Vendar bi brez 
trdne organiziranosti sindikatov bilo 
stanje še mnogo težje.

Na vprašanje, kako vidi problem
atiko (ne)zaposlenosti v gozdarst
vu v Zgorn ji Savin jsk i do lin i, je  
Hohnjec dejal, da je  njegovo stal
išče že v rs to  le t ja sn o . »Če bi 
država tudi od sedanjih lastnikov, 
torej od Cerkve, pobrala dajatve,

ki jih  m orajo plačevati vsi ostali 
lastniki, bi najbrž kmalu gozdove 
vrnili ali dali v upravljanje ljudem in 
stroki, k ije  vedela in ravnala gosp
odarno  s tem  naravn im  b og a 
stvom tudi doslej. Če pa ni potreb
no posekati letnega prirastka in 
zanj plačevati dajatev in davščin, 
je to diskrim inacija v primerjavi z 
vsemi ostalim i lastniki gozdov in 
državljani.«

Jože Miklavc

ROTARY KLUB VELENJE

D o b r o d e l n i  M o z a r t o v  v e č e r

Rotary klub Velenje je  tretji petek v maju ob prvi obletnici delovanja v 
velenjskem hotelu Paka pripravil tematski dobrodelni večer. S sredstvi, 
ki so jih zbrali s pomočjo sponzorjev, vstopnino in dobrodelno dražbo 
starinskih predmetov, bodo pomagali socialno ogroženima družinama 
iz Nazarij in Šmartnega ob Paki.

Na Mozartovem dobrodelnem večeru je spregovoril tudi starosta 
slovenskih rotarijcev Stanko Ojnik; levo predsednik RK Velenje Matej 

Jenko, desno častni član Božo Hribernik
(foto: arhiv Rotary kluba Velenje)

Celoten večer, vključno z ureditv
ijo prostora, oblačili strežnega ose
bja, kulinariko in spremljajočo glas
bo, je minil v stilu velikega glasben
ega umetnika Wolfganga Amadeu- 
sa Mozarta, ki se je rodil pred 250 
leti v Salzburgu. Izbrani menu ho
tela Paka so dopolnjevala izbrana 
vina tako imenovane »nove štajer
ske vinske elite«.

Rotary klub Velenje na ta način 
nadaljuje z uspešno izvedbo do
brodelnih prireditev. V rotarijskem 
letu 2 0 0 5 /2 0 0 6  so na različne 
načine pom agali številnim  
posameznikom in organizacijam, 
skozi celo leto skrbijo za Varno hišo 
Velenje, vključeni so v projekt po
moči učencem OŠ Ljubno brez en
ega ali obeh staršev, ki imajo težave

z učenjem, po petkovem večeru pa 
bodo petčlanski družini iz Nazarij 
podarili dimnik, šestčlanski družini iz 
Malega Vrha nad Šmartnem ob Paki 
pa sušilni stroj in 170 kvadratnih 
m etrov izolacijskega m ateria la. 
Omenjeni družini sta bili izbrani s 
pomočjo centrov za socialno delo 
Mozirje, Šmartno ob Paki in Velenje.

Dobrodelno prireditev so v Rota
ry klubu Velenje izkoristili tudi za 
podelitev častnega članstva. Preds
ednik Matej Jenko je listino čast
nega člana predal botru velenjske
ga kluba, sicer članu Rotary kluba 
Maribor, Božu Hriberniku. Ob tej 
priložnosti je  spregovoril tudi star
osta slovenskih rotarijcev Stanko 
Ojnik.

Franci Kotnik
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NOVA ŠTIFTA

C e r k v e n e  o d t o č n e  c e v i  p r i v a b i l e  z m i k a v t e
Po slovenskih župniščih in cerkvah so zelo pogoste tatvine in ropi. Glav

ni motiv naj bi bil denar in cerkvene dragocenosti, saj so tatovi prepriča
ni, da so prišli vziato jamo. Iz tega vidika je kraja bakrenih odtočnih cevi 
s farne cerkve Marije Zvezde v Novi Štifti navadno pobalinstvo, katerega 
so na podlagi prijave tamkajšnjega župnika Lojzeta Temarja obravnava
li tudi policisti z mozirske policijske postaje.

Župnik je pozneje ugotovil, da so 
nenapovedani nočni obiskovalci 
kradli odtočne cevi tudi na sosednji 
mrliški vežici, kije v lasti gornjegra
jske občine. Ob tem pravi ogorčen, 
da ne gre za vprašanje materialne 
škode, saj dobrih dvajset tisočakov, 
kolikor naj bi bili vredne odtočne

cevi, ni bog ve kakšen denar. V os
predju je  vprašanje morale, da si 
nekdo privošči krasti s kulturnozgo
dovinskega objekta, ki je  na nek 
način v lasti vseh ljudi. Nenazadnje 
je bila cerkev obnovljena z darovi 
krajanov in romarjev ter državnimi 
in občinskimi sredstvi.

OBČINA LJUBNO

N i  z a n i m a n j a  z a  

i n d i v i d u a l n o  g r a d n j o
Vstarem župnišču v Okonini so bila do nedavnega tri stanovanja, v katerih 

so bivali štirje ljudje. Stanovanja so bila vse prej kot primerna za bivanje, 
zato seje Občina Ljubno, ki je stavbo kupila od Župnišča Radmirje, odločila 
za temeljito prenovo. Preko Stanovanjskega sklada Republike Slovenije so 
pridobili 50  odstotkov potrebnih sredstev za ureditev še treh stanovanj, 
tako da bo v kratkem na razpolago za vselitev sedem stanovanj.

V občini
stanovanj

namenu sedem novih
S)

Gre za majhne stanovanjske pov
ršine, saj je  največje stanovanje 
veliko kom aj nekaj več kot 40  
kvadratn ih  metrov, za celo tno 
adaptacijo pa bo potrebno odšteti 
okoli 40  milijonov tolarjev. Županja 
Anka Rakun pravi, da so stanovan
ja  razdelili na podlagi javnega razpi
sa. Štiri stanovanja so novim last
nikom praktično že na razpolago, 
na tri pa bo po županjinih besedah 
potrebno počaka ti še p rib ližno 
mesec dni.

»Stanovanjsko področje je ena od 
prioritet pri zagotavljanju boljših 
pogojev za življenje mladih parov

oziroma družin, ko stopajo na samos
tojno življenjsko pot. Zadovoljna sem, 
da smo z nakupom in dograditvijo 
oziroma adaptacijo stanovanjskih 
enot uspeli zadovoljiti stanovanjske 
potrebe občanov, ki si želijo v matič
ni občini ustvariti dom,« pravi Anka 
Rakun in dodaja, da so zadovoljni, ker 
na listi čakajočih na stanovanje tre
nutno ni prijavljenih interesentov. Ob 
tem je zanimivo, da v ljubenski občini 
ni pretiranega zanimanja za individ
ualne gradnje, saj imajo že nekaj 
časa na voljo parcele, ki čakajo na 
kupce.

Savinjčan

Ob takem dejanju kot je  kraja s 
cerkve in mrliške vežice seje nujno 
vprašati, kakšna je osebna kultura 
ljudi, ki zagrešijo takšno dejanje. 
Malo verjetno je, da je storilca ali

Tako kotje špekulacija domneva, 
da hoče s torilec dejanja iz tak
šnega a li d rug a čn eg a  vzroka 
kljubovati župniku in Občini Gornji 
Grad oziroma njenemu županu.

Na podlagi zbranih podatkov bodo policisti poskušali najti zmikavte 
cerkvenega premoženja (foto: EM S)

več njih gnala v dejanje ekonomska 
preračunljivost, razen če niso bili na 
delu pobiralci starega žeiezja, ki pa 
ponavadi, zaradi nepoznavanja 
terena, ne delujejo v zavetju noči. 
Njim je  lažje pobrskati po starem 
železju, ko ljudje za cesto pripravijo 
kosovne odpadke. Gre seveda za 
domnevo, če hočete špekulacijo.

Dovolj bolno, da bi lahko bilo celo 
res, kar ni tako  pom em bno ob 
morebitni tretji razlagi, k ije  lahko 
samo takšna, da je  bila tokratna 
tatvina samo preizkus, kako lahko 
oziroma težko je priti do cerkvenih 
vrat in na drugi strani do cerkvenih 
dragocenosti.

Savinjčan

TURISTIČNO DRUŠTVO NAZARJE

S  h a r m o n i k o  i z  r o d a  v  r o d
Turistično društvo Nazarje tudi predstavili vižarji (godci veterani in

letos o rgan iz ira  fo lk lo rno -g las- samouki), pevci ljudskih pesmi in 
beno prireditev Iz roda v rod, hkrati fo lk loris ti, najbolj napeto pa bo
pa izbirno tekm ovanje  za Zlato seveda izbirno tekm ovanje har- 
harmoniko Ljubečne 2006, ki bo monikarjev za nastop v Ljubečni, 
v soboto, 17. junija, ob 17. uri pred Obiskovalci bodo tudi letos izbirali
g radom  Vrbovec v Nazarjah. V grajskega godca, 
p rog ram u p rire d itve  se bodo KF

ZLA TA H A R M O N IK A  LJUBEČNE
PR IJA VN IC A

j Podpisani:

: Naslov:__

Rojen:_______________________ |

------------------------------------------ 1
j Telefon doma: _ 

1___________

_ bom na tekmovanju za Zlato harmoniko zaigral: :
:

naslov skladbe

avtor

Seznanjen sem s pravili tekmovanja. 

Kraj in datum:_________________

naslov skladbe

Podpis:.



MARTINA PEČNIK IZ LEPE NJIVE

S l o v e n s k a  a m b a s a d o r k a  L e o n a r d o  d a  V i n c i
V Grazu sta Evropska komisija in 

avstrijsko predsedstvo Evropske 
unije  10. m aja podelila  prve 
naslove ambasador Leonardo da 
Vinci predstavnikom iz 21 evrop
skih držav. Med izbranci je bila tudi 
Slovenka Martina Pečnik iz Lepe 
Njive. Za ta laskavi naziv jo je  pred
lagala nacionalna agencija omen
jenega sklada.

Na slovesnosti je  med drugim  
spregovoril evropski kom isar za 
izobraževanje, kulturo in večjez
ičnost Jan Figel, kije poudaril vlogo 
programa Leonardo da Vinci pri 
razvoju evropskega trga dela. Še 
posebej je  om enil m ob ilnos t 
delovne sile v okviru Evropske unije 
in spoznavanje ter razumevanje 
različnih sistemov izobraževanja. 
Sklad oziroma njegovi ambasadorji 
bodo v posameznih državah skrbeli

Martini Pečnik so podelili naziv 
ambasadorka Leonardo da Vinci

(foto: Marija Lebar)

poleg mobilnosti tudi za vseživljenj
sko učenje in pok licno izpopo l
n jevanje ljud i vseh sta rostn ih  
skupin.

»To ni čisto nova zgodba,« nam je 
povedala Martina Pečnik. »Pred 
časom sem končala študij geograf
ije na Filozofski fakulteti v Ljubljani. 
Potrebno je  bilo opraviti priprav
ništvo, za katerega pa ni bilo ravno 
veliko možnosti. Ker sem si želela 
delati v naravi, sem navezala stike z 
Logarsko dolina d.o.o. in v sodelo
vanju s podjetjem in ostalimi part
nerji pripravila projekt mobilnosti, ki 
je  na razpisu nacionalne agencije 
uspel. Tako sem dobila možnost za 
odhod v tujino.«

Pripravništvo je  opravljala pri or
ganizaciji WWF Avstrija v Narod
nem parku V isoke Ture, k jer je  
sodelovala pri programih okoljske
ga izobraževanja in sobivanja. Nad
aljevala je v Nemčiji, tam so kartirali 
neko dolino v deželi Saška -  Anhalt. 
To je na vzhodu Nemčije. »Dolina je 
v veliki meri uničena od njihove in

dustrije in kmetijstva. Tam želijo zdaj 
narediti kulturno središče in jo  tako 
revitalizirati,« pravi Martina.

Izpeljani projekt je bil nagrajen lani 
oktobra, ko sta Ministrstvo za šolstvo 
in šport in slovenski center Leonardo 
da Vinci izbirala najboljša dela za zad
nja štiri leta. Razpis je razdeljen v štiri 
kategorije. Projekt je v kategoriji mla
dih delavcev prejel prvo nagrado za 
kakovost v mobilnosti. Naloga je bila 
nato poslana na razpis za Evropsko 
nagrado za kakovost, ki sojo pravtako 
podelili v Grazu na omenjeni priredilvi.

V povezavi z večkrat nagrajenim 
projektom, katerega nosilec je bila 
Logarska dolina d. o. o., je slovenski 
center za program Leonardo da 
Vinci Martino Pečnik predlagal kot 
kandidatko za naziv ambasadorja, 
ki gaje letos na slovesnosti v Grazu 
tudi dobila.

Marija Lebar

BTC LJUBLJANA

K r e a t i v n e  v i z i j e  š t u d e n t o v  o  r a z v o j u  B T C  C i t y j a
Četrto študentsko tekm ovanje Gospodarski izziv je  številnim  

udeležencem ponudilo zanimiv izziv -  razvoj ljubljanskega BTC Cityja v 
sijoče mesto. Študentje so v ta namen oblikovali interdisciplinarne time, 
ki so oblikovali svojo vizijo razvoja, razvijali inovativne ideje o zapolnitvi 
neizkoriščenih površin, predlagali nove programe in dogodke ter oblik
ovali širši koncept umeščenosti mesta v malem.

Do dogovorjenega roka je svoje 
projekte oddalo 20 timov, v katerih 
je sodelovalo 78 študentov. Prispe
le študijeje ocenila uprava delniške 
družbe BTC, pri čemer je upošteva
la inovativnost ideje, potencial za im
p lem entacijo , ekonom sko  up
ravičenost, celovitost in primernost 
glede na poslanstvo družbe. Na-

TE H N IČ N I PREGLEDI D .O .O .

jboljši projekt je bil nagrajen z denar
no nagrado 5 0 0  tiso č  to la rjev, 
podeljenih pa je bilo še več manjših 
nagrad.

Ideja za sodelovanje s študenti je 
oživela, ko je  predsednik uprave 
BTC Jože Mermal marca letos pre
daval na 7. Gospodarskem forumu 
na Pravni fakulteti v Ljubljani. Štu-

E-naslov: a .m .m ik la v c @ e m a il.s i

Jože Mermal je s svojo
velikopoteznostjo, vizionarstvom 

in drznostjo navdušil 
organizatorje 7. Gospodarskega 

foruma Pravne fakultete v 
Ljubljani (foto: Ciril M. Sem)

dentje so bili priča zanimivemu pre
davanju, v okviru katerega je preds
ednik uprave BTC predstavil zgo
dovino podjetja, ovire na poti razvo
ja  in vodenja ter načine, s katerimi 
so ovire uspešno prem agali. Na 
koncu je študentom predstavil še 
svojo vizijo razvoja uspešnega slov

enskega podjetja. Velikopoteznost, 
vizionarslvo in drznost Jožefa Mer
mala so organizatorje Gospodar
skega izziva tako navdušile, da je 
BTC povab il k sodelovan ju  pri 
novem gospodarskem izzivu za štu
dente.

Tretji vikend v maju je v BTC Cityju 
v Ljubljani potekal največji festival 
nakupov in zabave v S loveniji. 
Omenjeni festival je  nadom estil 
dosedanjo Betecejado, organiza
torji pa so poleg številnih popustov 
p rip rav ili tud i bogat zabavni in 
rekreativni program. »Za spremem
bo koncepta iz Betecejade v festi
val nakupov in zabave sm o se 
odločili zato, ker želimo obiskoval
cem iz vse Slovenije, pa tudi tujine, 
ponuditi nekaj več. BTC City nam
reč že nekaj časa ni več zgolj mes
to nakupov, temveč je  postal tudi 
središče zabave, sprostitve in rek
reacije. Sam koncept festivala na
kupov in zabave bomo v prihodnjih 
ietih dopolnjevali in nadgrajevali in 
naša želja je, da razvijemo večd
nevni festival, ki bo privabljal obisk
ovalce iz vse Slovenije in tujine,« je 
ob tej priložnosti povedal predsed
nik uprave BTC Jože Mermal.

Franci Kotnik

Nizka 21, 3332 Rečica ob Savinji 
Telefon: 03/838 80 90, Telefaks: 03/838 80 91, 041 643 538

B R E Z P L A Č N O  P R A N J E

Dobro poglejte, mogoče je to res vaše vozilo. Če prepoznate 
registracijo svojega avtomobila, se do petka, 9. junija, osebno 
oglasite s prometnim dovoljenjem in izvodom Savinjskih novic v 
AVTOPRALNICI AM MIKLAVC v Nizki, kjer vam bodo brezplačno 
oprali vaš avtomobil.

4 M.MIKLAVC



KONVENCIJA FEDERACIJE EVROPSKIH KARNEVALSKIH MEST

P r e d s t a v i t e v  M o z i r j a  v  m e d n a r o d n e m  o k o l j u

(od leve); podpredsednik FECC-a Slovenije Ivek Dajčer, poleg njega 
predstavnica Ambe (miss karnevala 2006), v sredini predstavnica 

Amerike, skrajno desno predsednik FECC-a Slovenije Branko Brumen

Mozirje je član združenja evrop
skih karnevalskih mest že od leta 
1996. Predsedstvo Federacije ev
ropskih karnevalskih mest(FECC) 
vsako leto organizira konvencijo v 
eni izmed držav članic, letos so 
Društvo Pust Mozirski gostili v 
Novem Vinodolskem.

Sedemdnevne konvencije se je 
udeležilo 26  držav s preko 200  
udeleženci. Nekatere države so se 
predstavile s svojo karnevalsko 
tra d ic ijo  in tu ris tično  ponudbo. 
Mozirjani so se predstavili s filmom 
in čezm e jn im  pro jektom  med 
Mozirjem in Novim Vinodolskim IN- 
TERREG III. A. Do tega sodelovan
ja  je  prišlo zaradi dobre povezanos
ti dveh karnevalskih mest z boga
to karnevalsko in kulturno dediš
čino.

Cilj programa je razvoj bilateral
nega obmejnega območja v skup
no gospodarsko  in družbeno

okolje, usmerjeno v prihodnost. 
Namen je  izboljšanje konkuren
čnosti v evropskem merilu, ravni

življenjskih pogojev prebivalcev v 
okolju in pomoči pri premostitvi ra- 
zlikvregionalnem razvoju, kijih pov
zroča jo  meje. Program  so pop
estrile tudi ljudske pevke Pušeljc.

Na mednarodnem karnevalu je 
Društvo Pust Mozirski s svojim mi
lozvočnim ansamblom »Boj se ga« 
zopet dobro  ogre lo  občinstvo . 
Mozirjani so za članstvo v feder
aciji predlagali dolgoletne prijatelje 
iz Šoštanja -  Koše Šoštanjske in 
Dobove - Orače. Na skupščini so 
bili le-ti uradno potrjeni in sprejeti v 
veliko mednarodno karnevalsko 
družino, V Federaciji evropskih 
karnevalskih mest je včlanjenih že 
devet članov iz Slovenije, med nji
mi tudi Ptuj, ki bo leta 2007 gostil 
predstavnike federacije ob rojst
nem dnevu FECC-a.

Urška Čokan

LAČJA VAS

N o v i  h o t e l  b o  n o s i l  i m e  N a t u r a

Direktor hotela Natura Darko Halužan je Jožetu Miklavcu izročil 
nagrado -  TV sprejemnik za izbrano ime hotela (foto: Franci Kotnik)

Bralci in bralke Savinjskih novic se 
gotovo še spominjate nagradnega 
natečaja za izbiro imena novega ho
tela v Lačji vasi, ki ga gradi podjetje 
Caffe-Tropic iz Žalca. Ob zaključku 
natečaja se lastnik podjetja Darko 
Sukič ni odločil za nobenega od pris
pelih predlogov, po tem eljitem  
premisleku pa je izbral ime Natura, ki 
je skoraj identično predlogu Natural, 
ki gaje v sklopu natečaja posredoval 
Jože Miklavc iz Velenja.

Zaradi podobnosti obeh imen se 
je Sukič odločil, da avtorju podeli ob
ljubljeno nagrado -  TV sprejemnik,

ki ga je  Jožetu Miklavcu pred dnevi 
izročil direktor novega hotela Darko 
Halužan. Ob tej priložnosti je Miklavc 
povedal, da mu je  razpis za ime 
novega hotela predstavljal izziv, ki 
mu ni dal miru: »Vedel sem, da bo 
lastnik iskal goste predvsem med 
tujimi turisti, okolje, kjer objekt stoji, 
pa je  neokrnjena narava sredi ze
lene doline. Dilema med sloven
skim imenom in uporabno ter ra
zumljivo tujko je  bila velika. Nekaj 
naravnega torej »natural« m ije  po 
nekaj dnevih oklevanja postalo  
domače in všeč, zato sem poslal

kupon na Savinjske novice v tihem ura bo odprl vrata prvim gostom v 
upanju, da sem izbral najboljšega drugi polovici meseca junija, 
med možnimi predlogi.« Hotel Nat- Franci Kotnik

NAZARJE

L a s t o v k e  n a  o b i s k u

Na desetine in desetine mestnih lastovk počiva ob dežju na smreki 
pri graščini v Nazarjah (foto: Igor Solar)

Pred dnevi je  vodjo odseka za gojenje in varstvo gozdov Marijana 
Denšo zmotilo čeblanje ptic pred oknom. Moral seje  dvakrat ozreti, da 
je lahko verjel svojim očem. Do njegove pisarne v drugem nadstropju 
nazorske graščine sega smreka, na kateri v dežju počivajo lastovke. Kaj 
lastovke - cela jata lastovk si vsak deževen dan skozi okno ogleduje, kaj 
dela Marijan v službi. Tako je  to - če ne gre gozdar v naravo, pride pa 
narava h gozdarju.

IS
/■----- \



80 letnico je praznovala

Rozalija ZVIR
Iz Poljan nad 

Rečico ob Savinji

Dražji ste nam kot cel vesoljni 
svet, Bos naj vas ohrani 
še mnogo, mnogo let!

Vsi njeni

Ana GRUDNIK J 0  ^
je 25. maja praznovala š  

svoj 80. rojstni dan. m  * , Jfc à

Svet je lepši, če nekomu nekaj daš, A  J R  j
svet je lepši če nekoga rad imaš, *  * f

če stisneš roko komu, ki sa kaj bolj, \ * ,—■
ta svet je lepši če si človek do ljudi ^ W

Ti to zmoreš in znaš ...

To ti iz srca želijo: sin Janez z družino, 
vnuki in pravnuki in vsi, ki te imamo radi.

m m e w m

^ o " c k:.p9radnie" ' ransport T e i :  0 Ì / 7 1 0 **1 -6 6 ,
Pak . :  0 * /7 1 0 -** l-6 7

Igor Krajnc s.p.
Cesta Žalskega tabora 21, 
3310 Žalec

-  c e s t ,

-  k a n a l i z a c i j ,
_  •mm m ■ a  n u A r l i h i A

MOZIRJE

V  p r o d a j a l n i  O b i  p r i s e g a j o  

n a  z a d o v o l j n e  k u p c e
Pred dnevi je Zgornjesavinjčanom svoja vrata odprla prodajalna s čev

lji Obi. Tako je  družina Oberžan iz Šempetra razširila svojo ponudbo, s 
katero so že desetletje in pol prisotni na tržišču, in k dvema trgovinama v 
Žalcu dodala še prodajalno v upravni stavbi v Mozirju, ki je odprta vsak 
dan od 8 .30  do 19. in ob sobotah od 8. do 13. ure. V Obijevi prodajalni 
prisegajo na zadovoljne kupce, ki jim ni vseeno, kakšne čevlje imajo na 
nogah. Za njih so dosegljivi tudi po telefonu 583-35-10.

Prijazne prodajalke bodo z obutv
ijo za vse generacije lahko sve
tovale tako tistim, ki prisegajo na 
kvaliteten čevelj vrhunskih proizva
jalcev, kottistim, ki imajo malo plitve-

P r o d a j a l n a

jše žepe. Tako kupci lahko izbirajo 
med znamkami: Tamaris, Ara, Jen
ny, Riker, Safran, Ciciban, Dr. Har
vey ... Novost v ponudbi so ženski 
čevlji z antišok peto, ki ublažijo sko- 

! raj 50% tresljajev na hrbtenico, or
topedski natikači z vložkom, ki vse
buje žajbelj, meliso in sivko, čevlji z 
antistresnimi blazinami, ki pomirja
joče delujejo na noge, otroški čevlji 
z ortopedskimi vložki, natikači za na 
plažo in pralni sobni copati. K udob

nim čevljem sodijotuditorbice, kijih 
v prodajalni Obi dobite po ugodnih 
cenah. Pravtako pa si pri njih lahko 
kupite tudi ostalo usnjeno galanter
ijo in čistila za obutev - šampon za 
umetne velurje in impregnacijska 
pršila.

Kvaliteta, udobnost in cena je  
moto zaposlenih v prodajalni Obi, s 
katerim dosegajo, da se kupci ved
no vračajo.

Marija Sukalo

1. junija je praznovala 
6. rojstni dan

Manuela
Ob tvojem prazniku ti 

želimo vse naj, naj in da se 
boš septembra dobro 

počutila na novi 
življenjski poti, "poti v šolo".

Vsi, ki te imamo radi!
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Piše: Aleksander Videčnik

PODATKI S POKROVA
Na naših kmetijah so dokaj pozno pričeli količin

sko zapisovati pridelke, seveda pa tudi kakšnih 
drugih poslovnih podatkov niso beležili. Zato je 
še posebej zanimiv primer na kmetiji Podmenina 
pri Novi Štifti. Tam gospodarijo sedaj Rihtarjevi, 
vsaj so, ko sem pred kakimi desetimi leti na zad
nje bil tam.

Gre za izredno staro kmetijo, kije kot huba vpisa
na v gornjegrajskem urbarju izleta 1426takole: 
"Vlrich podmenino", kar brez dvoma pomeni Ul
rik pod Menino. Seveda je tedanji graščinski pis
ar bil tujec in ta podatek vpisal povsem fonetično. 
Vsekakor lahko sklepamo iz podatkov v urbarju, 
da je kmetija oddajala velike količine desetine 
graščini v Gornjem Gradu. Naj povemo, da so 
tedanji podatki o hubah večinoma podobno za
pisani -  le ime in označba kraja, saj tedaj še niso 
imeli vsi podaniki priimkov. Zato je domače ime 
sedanjega rodu, ki gospodari na opisani kmetiji, 
Podmeninšek, prav lepo in izvirno, predvsem pa 
zelo slovensko.

PODATKI NA SKRINJI ZA ŽITO
Takšnim omaram rečejo tam okoli "kušt". Po 

velikosti kušta smemo kar trditi, da so na kmetiji 
Podmenina pridelovali razna žita v večjih količi
nah. Posebnost so zapisi o pridelkih na notranjih 
straneh pokrovov. Gre za ročno pisane podatke, 
ki so dobro vidni in berljivi.

Prvi podatki so iz leta 1921 :ječmen 20, soršca 
36 in pšenica 31 škafov. Za leto 1922 so podatki 
bolj popolni: ječmen 7, soršca 22, pšenica 34, 
oves 60, koruza 3 in ajda 9 škafov. Za leto 1923 
so tile podatki: ječmen 14, soršca 23, pšenica 
50, oves 110, ajda 10 in proso 15 škafov. Leta 
1924 so pridelali: ječmen 5, soršca 19, pšenica 
38 in oves 75 škafov. Leto 1925: ječmen 14, 
soršca 39, pšenica 70 in oves 125 škafov. Po
datki za leti 1926 in 1927 niso zapisani. Leta 
1928: ječmen 16, soršca 42, pšenica 50 in oves 
90 škafov.

Podatkov za leti 1929 in 1930 ni. Leta 1931 : 
ječmen 13, soršca 25, pšenica 44 in oves 110 
škafov. Leta 1932: ječmen 10, soršca 27, pšeni
ca 43 in oves 128 škafov. V letu 1933: ječmen 
18, soršca 41, pšenica 70 in oves 151 škafov. 
Leta 1934: ječmen 2, soršca 21, pšenica 35 in 
oves 103 škafe. Leta 1935: ječmen 15, soršca 
42, pšenica 83 in oves 106 škafov. V letu 1936: 
ječmen 16, soršca 21, pšenica 46 in oves 107 
škafov. Leta 1937: ječmen 17, soršca 32, pšeni
ca 32 in oves 49 škafov.

Leto 1938 manjka. Leta 1939: ječmen 12, 
soršca 44, pšenica 62 in oves 109 škafov. Leto 
1940: ječmen 17, soršca 27, pšenica 43 in 
oves 86 škafov. Leto 1941: ječmen 14, soršca 
20 in pšenica 25 škafov. Vojno leto 1942: ječ
men 11, soršca 20, pšenica 32, oves 105 in rž 
2 škafa.

Nato manjkajo podatki za leta 1943,1944 in

Verjetno se ljudje še spominjajo zanimive in 
dokaj stare kapele svetega Miklavža v Ljubiji. Spl
avarstvo v letih pred I. svetovno vojno nikakor ni 
bilo varno. Kako so bile flosarske rajže naporne, 
je dobro opisal mozirski narodopisec Jože Lekše. 
Še bolj natančno je v nekaj člankih v časopisu 
Slovenski narod opisal napore splavarjev mozir
ski trgovec z lesom Lipold. Opisuje razne nevar
nosti, ki so prežale na flosarje tik pred Beogra
dom, pa tudi že prej.

Vrstili so se ropi in kraje lesa in napadi na flosa
rje, ki so čuvali splave v pristanu. Tudi carinski 
postopki na Donavi so bili zamudni in nudili razn
im lopovom bogat plen, saj so bili splavi tam ses
tavljeni ali povezani iz večih in so zato bili dolgi in 
nepregledni. Marsikdaj so se torej morali braniti 
proti razbojnikom, ki jihje Lipold imel vsvojih člank
ih enostavno za Turke.

NAPORNO IN ODGOVORNO DELO 
Mimo vseh nevarnosti je bilo splavarsko delo 

izredno naporno. Če se je sredi ledene reke kaj 
zataknilo, so morali flosarji v vodo, da so splav 
uravnali in ga spravili v tok. Seveda se potem niso

1945. Nadaljujejo leta 1953: ječmen 9, soršca 
19, pšenica 58, oves 61 in ajda 12 škafov. Zad
nji zapis je iz leta 1954: ječmen 9, soršca 30, 
pšenica 25, oves 82 in proso 3 škafe. Spodaj je 
zapisana pripomba, da je  bilo leta 1922 naj
manj žita.

Če bo kdo raziskoval tedanji setveni red, mu 
bodo ti podatki dobro poslužili.

imeli kje posušiti... Spominjam se, ko so vozili 
mimo Celja in kardostikratseje splavzataknil pri 
nekdanjem železniškem mostu, taje stal v smeri 
proti Laškem nižje od Kapucinskega. Prvo posta
jo so naredili na Polulah pri Belaju (Korošcu). To 
je bila prava flosarska gostilna, kjer so 
prenočevali tisti, ki so pot po Savinji nadaljevali, 
seveda ne v posteljah, pač pa na klopeh v gostil
ni. Nekateri so se pa že vračali domov.

DA JE BILA RAJŽA SREČNA...
Navada je bila, lahko bi celo rekli dolžnost, da 

so se ob povratku za srečno vrnitev zahvalili sve
temu Miklavžu v ljubijski kapelici. Ob tej priliki so 
namenili svojemu zaščitniku denarni dar. V ka
pelici je bil posebej narejen lesen nabiralnik, 
kamor so hvaležni flosarji dali denar. Seveda so 
bili to manjši zneski, vendar pa so se našli zlikovci, 
ki so iskali denar vtem nabiralniku. Mozirski mi
zar, Lekše žal ne omenja njegovega imena, je v 
lesen zabojček vgradil napravo, ki seje sprožila, 
če je kdo hotel iz zabojčka ukrasti denar. Ko so 
nekateri dobili krepek udarec po prstih, niso več 
poskusili ukrasti Miklavževega denarja...

S š č e m o  s t a r e  f o t o g r a f i j e

Novoštiftarski šolarji leta 1928. Na sliki je tudi učiteljica Olga Kolenc -  Žmavc. Sliko je 
poslala Andreja Žerovnik iz Gornjega Grada.

F l o s a r s f e i  d a r  p o  r a j ž i



P o p r o v a  m e t a  

( m e n t h a  p i p e r i t a )

IVICA OREŠNIK,
univ. dipl. inž. agronomije

Poznamo več vrst aromatičnih rastlin z imenom 
meta, ki jih najbolje ločimo po okusu. Najbolj je 
znana črna ali poprova meta, ki diši po menti in 
popru, nastala pa je s slučajnim križanjem. Okus 
vrtne mete spominja na kumino, kodrasta meta 
ima kodraste liste, sicer pa enak okus kot vrtna 
m e ta ...

Poprova meta je  večletna zelnata klasasta 
rastlina, visoka tudi do 1 m. Ima štirirobo steblo, ki 
je lahko zeleno do temno rdečkasto. Listi so rdeče 
vijoličaste barve in stojijo nasproti. Cvetovi so 
škrlatno vijoličasti in tvorijo kijasfo socvetje. Cveti 
od junija do avgusta. Je zelo medonosna rastli
na. Vzgojimo jo lahko iz semena, vendar ni pripo
ročljiva setev različnih vrst mete skupaj, saj se 
lahko okusi pomešajo. Idealna je vzgoja v lončkih.

Uporaba kot zdravilo: Poprova meta se upo
rablja v glavnem zaradi učinkov vsebujočega 
eteričnega olja, čreslovin in flavonoidov.

- Droga (posušena rastlina ali rastlinski del) 
urejuje prebavo, pomaga pri želodčnih in čreves
nih težavah s slabostjo in bruhanjem, napenjan
ju in krčih, pospešuje izločanje in nastajanje žolča 
v jetrih. Razkuževalne, protivirusne in znojilne 
lastnosti so v korist pri zdravljenju prehladov in 
gripe. Topli metini napitki spodbudijo potenje in 
zm an jša jo  zaznavanje bolečine. V različne 
namene uporabljamo sveže ali posušene lističe. 
Nabiramo jih julija do avgusta v lepem vremenu, 
tik pred cvetenjem ali v začetku cvetenja. Pri 
sušenju pazimo, da rastlin ne poškodujemo s 
stiskanjem ali pogostim prestavljanjem.

- Iz eteričnega olja lahko s kristalizacijo pridobi
vamo naravni mentol. Izoliran mentol se upora
blja zunanje kot hiperemizirajoče sredstvo (v 
p ripravkih  zoper revm o) in kot h ladeče an- 
estezirajoče sredstvo (v obliki nosnih mazil in 
mazil za lajšanje srbeža). Mentolovi pripravki na 
koži najprej hladijo, nato ogrejejo, kar je  v korist 
pri m išično-skeletnih bolečinah, glavobolih in 
zobobolu. Pri vtiranju v kožo na prsnem košu la
jšajo dihanje, ker mentol sprošča sapnice. Eter
ično olje poprove mete osvežuje in pripomore k 
boljši koncentraciji. Kanimo nekaj kapljic eter
ičnega olja na robček, ga dajmo pred nos in neka- 
jkratgloboko vdihnimo. To pomaga pri utrujenosti, 
dviga samozavest, krepi voljo. Primerno je  za 
savne.

Pozor! Če imate žolčne kamne, ste noseči ali 
dojite, potem uporabljajte poprovo meto le po 
zdravniškem nasvetu, saj je  njeno jem anje v

nekaterih okoliščinah lahko škodljivo. Prav tako 
je ne uporabljajte bolniki, ki ste nagnjeni kzgagi in 
spahovanju. Možne so alergične reakcije po rabi 
eteričnega olja pri občutljivih posameznikih. Olje, 
vzeto notranje lahko upočasni bitje srca in pov
zroči mišično drhtenje.

Uporaba v biodinam ičnem vrtnarjenju: Kot 
soseda zelju odvrača kapusovega belina in pripo
more k boljšemu pridelku paradižnika, solate in 
korenja. Je pa slaba soseda kamilici. Rastlina je 
odvračalo za mravlje, uši, miši in druge glodalce 
ter molje, gosenice, listne uši in muhe.

Uporaba v kulinariki: Poprovo meto uporablja
mo svežo (metine liste uporabljamo za metine 
omake, potice, za nekatere juhe in omake, pri 
pripravi nekatere zelenjave -dušeno korenje, 
grah, f ižo l..., metin kis), ali suho. Njeno eterično

olje se največ rabi v živilski industriji za likerje, 
brezalkoholne pijače, sirupe, slaščice, bonbone, 
žvečilne gumije in čokolade, nato za tobačne, 
kozmetične in negovalne izdelke. Svetovna letna 
poraba naravnih in sintetičnih olj z mentolom je 
okrog 10.0001, največ za zobne kreme (65%).

Zeliščno olje za lase (I. Arnsperger et.al.: Ba
bičini nasveti za dom, MK, 2005, str. 126)

- 6 žlic poprove mete, 6 žlic rmana, 300  ml 
sojinega olja

Poprova meta daje lasem gostost; rman jih  
krepi in spodbuja njihovo rast. Namesto sojinega 
olja lahko vzamemo sončnično, arašidovo, ko
ruzno ali olivno olje.

Zelišča zamešajmo v olje in mešanico 30 minut 
segrevajmo v vodni kopeli. Pretočimo v posodo s 
širokim vratom in za en teden postavimo na top
lo mesto; vsak dan premešajmo. Potem preced
imo skozi gosto cedilo in prelijemo v steklenico, ki 
jo  dobro zatesnimo. 5 -8  žlic nekoliko segretega 
olja (odvisno od dolžine las) vtremo v vlažne lase 
in pod frotirko pustimo učinkovati pol ure. Potem 
lase dvakrat temeljito umijemo.

5  /e t i  ...
Mozirje

P R O T I U K IN IT V I K R A JEVN EG A  
U R A D A  R E Č IC A

20. redna seja župana Jožeta Kramerja in 
mozirskih občinskih svetnikov je večino 
časa namenila razpravi o informaciji nam
eravane ukinitve krajevnega urada na 
Rečici ob Savinji. Usmeritve, ki vodijo v 
popolnoma elektronsko poslovanje up
ravnih enot, namreč postavljajo nove 
meje, ki pa jih urad na Rečici ne dosega. 
Daljša razprava in polemiziranje med svet
niki je ob koncu pripeljala do sklepa, da 
občinski svet podpira pobude sveta kra
jevne skupnosti Rečica, da krajevni urad 
ostane in deluje v istem obsegu kot doslej.

JO / e t i ...
Gornji Grad

R A D A R JEV N O Č E M O !
Občina Gornji Grad je pripravila tretjo 

javno tribuno na temo nameravane 
postavitve radarjev na Menini planini in 
nanjo poleg ostalih povabila tudi pred
stavnike vseh treh pristojnih ministrstev: 
Ministrstva za promet in zveze, Ministrst
va za okolje in prostor in Ministrstva za 
obrambo. Gostje iz Ljubljane so tudi tokrat 
slišali enako sporočilo: radarjev na Meni
ni nočemo! Na direktno vprašanje, ali bo 
država kljub večkrat izraženem naspro
tovanju lokalne skupnosti še vedno vztra
jala pri postavitvi radarjev, nihče od gos
tov iz Ljubljane ni želel odgovoriti.

J5  /eU  ...
Občina Mozirje

O B Č IN S K I P R A Z N IK  K D A J, K A K O  
IN  S P LO H  ČE?

Že pred lanskim praznikom občine Mozir
je so se razvnele razprave o upravičenosti 
dneva, na katerega se je doslej slavil. To je
12. september, dan torej, ko je bila s pad
cem okupatorske postojanke v Mozirju za
časno osvobojena vsa Zgornja Savinjska 
dolina. Predvsem Demosovi predstavniki 
so proti prazniku. Zato, ker dolina 12. sep
tembra ni bila dokončno osvobojena, zara
di dejanj v  času te začasne osvoboditve in 
posledic okupatorjevih povračilnih ukre
pov. Zato 12. september ne pride v poštev, 
ker pa drugega primernega datuma nihče 
ne najde, naj se praznik ukine.

P r ip r a v ila  T a tia n a  G o lo b



IZOBRAŽEVALNO SREČANJE Z AKADEMSKIMA SLIKARJEMA

U m e t n i k  m o r a  d r ž a t i  z r c a l o  d r u ž b e

Slikar mora biti po prepričanju Denisa Senegačnika (levo) 
zgoščevalec, ki z malo potezami pove veliko (foto: Marija Šukalo)

Sredi m aja so člani društva 
Zgornjesavinjskih likovnikov Gal 
v goste povabili kolege ustvar
jalce iz Šaleške doline in pripravili 
izobraževalno srečanje, na kat
erega so povabili akadem ska  
s likarja  A lo jza Zavolovška iz 
Mozirja in Denisa Senegačnika iz 
Velenja.

Človek se z likovno žilico v sebi 
mora že roditi ter jo nato razvijati in 
nadgrajevati. To pa lahko stori v 
takem društvu, kot je  Gal, kjer se 
združuje jo  am aterski um etniki. 
Seveda pa mora biti ljub ite ljsk i 
umetnik likovno pismen in imeti za 
ustvarjanje likovna sredstva ter 
sliko sestaviti iz prvin. Prav o likovnih 
prvinah je  spregovoril predavatelj 
Zavolovšek, kije prepričan, da mora 
um etn ik  danes držati zrcalo

družbe. Vendar slike ne zaključi 
umetnik, temveč gledalec, saj mora 
ta biti narejena tako, da spodbudi k

razmišljanju tistega, ki jo  opazuje.
Ob ogledu razstavljenih likovnih 

del je  Zavolovšek pohvalil ustvar

jalce za njihov dosežen nivo znan
ja. Tega so osvojili z odličnimi mladi
mi mentorji, ki so tudi zelo dobri ped
agogi. Mednje vsekakor sodi tudi 
Denis Senegačnik, ki so ga ustvar
jalci izzvali, da je ocenil dela, ki so 
bila razstavljena v delovnem pros
toru. Ob analizi posameznih del je 
spregovoril o napakah in na kak 
način gleda ustvarjena dela, ki jih 
naredijo amaterski likovniki.

Ob zaključku druženja sta se oba 
gosta, tako Zavolovšek kot Sen
egačnik, strinjala, da slika je sicer 
dekorativni predmet, k ije  lahko 
okras bivalnega prostora, a kljub 
temu sodi predvsem v galerijo in 
slikarstvo bo, kljub tehničnem u 
napredku, ohranilo svojo patino, saj 
je  stvar v s lika rs tvu  še vedno 
neskončna.

Marija Šukalo

5 . H E R B E R S T E IN S K O -L IT E R A R N O  SREČANJA SLOVENSKIH KNJIŽEVNIKOV

L e t o s  b o  b e s e d a  t e k l a  o  » p o e z i j i  n a r a v e «
Kulturne prireditve bienalnega festivala Poet

ična Slovenija 2006 ali 5. Herbesteinsko literar
no srečanje in festival književne revije Poetikon 
bo letos potekal v organizaciji Velenjske knjižne 
fundacije, književne revije Poetikon in Društva 
s lovenskih  p isa te ljev A soc iac ija  Velenika. 
Srečanje slovenskih književnikov bo v parku vile 
Herberstein v Velenju in njegovi bližnji okolici v 
četrtek, 8 „ in petek, 9. junija, obogatili pa ga bodo 
z zan im iv im  sprem ljeva ln im  kulturnim  pro
gramom, uglednimi mojstri besede in glasbeniki. 
Na srečanje vabljeni tudi mojstri peresa in ljubi
telji lepe slovenske besede iz Zgornje Savinjske 
doline. Svoj prostor pri omizju si lahko zagotovite, 
če pokličete: 03/896-14-00.

Četrtkov večer bo poleg poezije namenjen 
tudi podelitvi herbersteinskega Poetikonovega 
zlata '06  -  festivalnega priznanja za vrhunsko 
pesniško prevodno besedilo, ob jav ljeno  v 
književni reviji Poetikon v preteklem letniku rev
ije. Priznanje bosta podelila predsednik uprave 
Velenjske knjižne fundacije Srečko Meh in glav
ni urednik izdajatelja književne revije Poetikon 
Ivo Stropnik.

Mojstri peresa bodo v petek sodelovali na 
književniškem omizju, kjer bo beseda tekla o 
»poeziji narave«. Na njem bodo udeleženci 
p redstavili svoje poglede, presoje, p rem iš
ljevanja. Poskušali bodo odgovoriti tud i na 
vprašanja, v kakšnem razmerju do izginjajoče 
narave je  pesnik sodobnega časa, kako se ele
menti narave odražajo v moderni slovenski ali 
svetovni poeziji in kako lahko pesniki prispevajo

k varovanju narave. Pobudnik in m oderator 
pogovora bo Ivan Dobnik.

Ob zaključku srečanja, v petek, pa bo še pose
bej slovesna podelitev Pretnarjeve nagrade

2006  ambasadorju slovenske književnosti po 
svetu in sprejem udeležencev srečanja pri ve
lenjskem županu Srečku Mehu.

Marija Šukalo

Sredi Okonine stoji prav posebna ka
pela. S kamnitimi stranskimi stebrički 
in umetelno poslikavo, Marijinim kipom 
in, kar je redka posebnost, tudi božjim 
grobom ob vznožju, je prava paša za 
oči. Dolga desetletja so se ob njej 
dom ačin i in ob iskova lc i v m aju 
mesecu zb ira li ob šm arn ičn ih  
pobožnostih. Zob časa jo  je danes že 
dodobra  načel. Vprašanje, ki se 
postavlja ob ogleduje, kako dolgo bo 
križ na vrhu še potreboval, da se 
dokončno odlomi in pade na cesto. 
Steklo je razbito, freske uničene, prav 
tako kapela kot celota. Vaščani bi ka
pelo že sami obnovili, saj jo  v fotograf
ski objektiv ujame nemalo kateri turist, 
ki ga pot zanese tod okoli. Kapela pa 
žal ni vaška inje del kmetije, kije dobila 
novega lastnika. In tako še naprej 
čaka na obnovo, če se prej ne bo do 
konca podrla kar sama.

Benjamin Kanjir



KULTURNO DRUŠTVO GODBA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

M l a d o s t  n a  k r i l i h  s t r o k o v n o s t i  i n  i z k u š e n j
Uradna zgodovina zgornjesavinjske godbe se šteje od leta 1976, ko je 

bila v Nazarjah ustanovljena glasbena šola, godba pa je dobila novo obliko 
In dolgoletnega ter zaslužnega dirigenta Franca Goljufa. V treh desetletjih 
so godbeniki iz celotne Zgornje Savinjske doline krepko presegli okvire 
doline, kar dokazujejo številna priznanja in laskavi naslov absolutnega 
zmagovalca v kategoriji nad 4 0  članov, ki so ga dosegli na tekmovanju 
godb v Ormožu. Ob tem velja poudariti, da povprečna starost članov ne 
presega 23  let, kar jih uvršča med najmlajše godbe v Sloveniji.

Nazarje, saj imajo vsi člani vsaj min
imalno glasbeno izobrazbo. 

Godba je  v zadnjem  obdobju 
(pre)doigo veljala za mozirsko, kar 
se je  predvsem odražalo v (n e p ri
pravljenosti sofinanciranja s strani 
loka ln ih  skupnosti, kar pa po 
Presečnikovih besedah ne pome

Ob zaključku štiriletnega obdob
ja, (kar pomeni, da je bil letošnji občni 
zbor volilni), se je  predsednik up
ravnega odbora  godbe Jakob 
Presečnik zahvalil vsem, ki so v pre
teklem obdobju doprinesli k uspe
hom in razpoznavnosti godbe. »Ka
dar se govori o godbi, slišim samo 
pozitivne odzive, kar pa ne pomeni, 
da ne more biti še boljše,« je med 
drugim dejal Presečnik in se članom 
zahvalil za vsa odrekanja, brez kat
erih bi tudi uspehi izostali. Posebne 
zahvale sta bila deležna umetniški 
in tehnični vodja Tomaž Guček in 
Matej Kranjc, seveda pa je  kvaliteta 
glasbenikov v veliki meri rezultat do
brega sodelovanja z Glasbeno šolo

Jakob Presečnik (desno) se je članom godbe zahvalil za vsa 
odrekanja, brez katerih bi tudi uspehi izostali (foto: EM S)

ni, da z lokalnim i skupnostmi ne 
sodelujejo dobro. Še posebej to 
velja za občine Mozirje, Nazarje in 
Gornji Grad, ki finančno največ pris
pevajo, ostale pa jih  vključujejo v 
svoje prireditve. Brez tega sodelo
vanja godbe preprosto ne more biti, 
je  prepričan Presečnik.

V godbi trenutno sodeluje okoli 60 
glasbenic in glasbenikov, široka za
stavljena vizija umetniškega izražanja 
pa bo po mnenju umetniškega vodje 
Tomaža Gučka izvedljiva samo ob 
sodelovanju in resnem delu vseh in 
vsakega posebej. »S ponosom pred
stavljamo Zgornjo Savinjsko dolino, 
glasbo in vsakega posebej, Vtem sti
lu želimo nadaljevati,«jesvoja razmiš
ljanja strnil Guček. Godbeniki so se 
soglasno strinjali, da v naslednjem 
mandatnem obdobju društvo še 
naprej vodi Jakob Presečnik, poleg 
njega pa so bili v upravni odbor izvolje
ni Matej Kranjc, Tomaž Guček, Jure 
Bizjak, Jože Grudnik, Anton Ploštajn- 
er in spodaj podpisani.

Savinjčan

2. SREČANJE HARMONIKARJEV V MORAVSKIH TOPLICAH
__ w

Z m a g o  S t i h  s  p r v o  n a g r a d o  ž i r i j e  d o  z m a g e
Od 19.do21.majajevMoravskih 

Toplicah potekalo 2. mednarodno 
srečanje harmonikarjev. Med sko
raj sto udeleženci srečanja, ki je tek
movalnega značaja, sta bila tudi 
pedagog Glasbene šole Nazarje 
Zmago Štih in njegov učenec 
Leopold Mikek. Oba sta nastopila 
odlično in s prvo oziroma drugo 
nagrado osvojila prvi mesti vsvojih 
starostnih kategorijah.

Tekmovanje v Moravskih Toplicah 
je ustanovilo društvo harmonikar
jev iz Murske Sobote, kjer so ugo
tovili, da si želi 80 do 90 odstotkov 
otrok, ki se vpišejo v glasbeno šolo, 
igrati narodnozabavno in zabavno 
glasbo, bistveno manj pa je tistih, ki 
želijo izvajati zgolj klasično glasbo. 
In če je temu res tako, so dejali, za
kaj se torej tudi igranje zabavne 
g lasbe  ne bi p reverja lo  na tek
movanju? Da so ubrali pravo pot, 
dokazuje število udeležencev, ki se 
je v primerjavi z lani, koje na prvem 
srečanju nastopilo 30  tekm oval
cev, letos že več kot potrojilo.

Poleg harmonikarjev, ki so bili raz
vrščeni v pet starostnih kategorij 
in eno absolutno, v slednjo so bili 
uvrščeni izvajalci glasbe Slavka in 
Vilka Avsenika, so na srečanju nas
topile tudi komorne zasedbe, ki so 
izvajale predvsem klasično glas
bo, razvrščene pa so bile v štiri 
starostne kategorije. O razlogih za 
udeležbo na tekmovanju v Morav
skih Toplicah je  Zmago Štih pov
edal:

»0 nastopu na tem tekmovanju 
sem razmišljal že lani, ko sem bil 
povabljen k sodelovanju kot član 
strokovne žirije. Ko sem iz letošn
jega razpisa razbral, da so pov
ečali število kategorij, sem sklenil, 
da bom nastopil kot tekmovalec, 
hkrati pa sem ocenil, da bi bil nas
top na tekmovanju koristen tudi za 
mojega učenca Leopolda Mikeka, 
ki obiskuje 7. razred Glasbene šole 
Nazarje. Treba je vedeti, da vsako 
tekmovanje predstavlja za udele
žence ogromen napor, potrebno 
je  veliko vaj, treba je  dosledno de
lati, in če na koncu pride nagrada,

Zmago Štih

učenec Glasbene šole Fran Korun 
Koželjski iz Velenja Primož Blaznik, ki 
je v absolutni kategoriji F osvojil 2. 
nagrado in 2. mesto.

Poleg omenjenih treh harmoni
karjev se je  v kategoriji I predstavil 
tudi duet velenjske glasbene šole 
Ajda Hribar (violina) - Lucija Rožič 
(h a rm o n ika ) pod m entorstvom  
Mojce Volavšek. Z drugo nagrado 
je  le še potrdil visok nivo muziciran
ja  g la sbe n iko v  iz S avin jsko- 
Šaleške regije, ki so zares dosto
jno  zastopali svoje matične glas
bene šole.

Franci Kotnik

je  to potrdilo, da si na pravi poti.«
Leopold Mikekje nastopil v kategor

iji D (letnik 1987 in mlajši). Kot edini 
predstavnik v tej kategoriji je za svoj 
nastop prejel 2. nagrado, karje seve
da pomenilo 1. mesto. Zmago Štih je 
nastopil v kategoriji E (letnik 1986 in 
starejši) in za svoj nastop prejel 1. 
nagrado, kije  pomenila tudi 1. mes
to. Poleg Mikeka je  na tekmovanju 
nastopil še en Štihov varovanec,

Kup kamenja preneha biti 
kup kamenja vtrenutku, ko ga 
pogleda nekdo, ki nosi v duhu 
podobo katedrale.

Antoine De Saint-Exupeiy



S L O V E S N O S T  OB Z A K LJU Č K U  Š O LE  V Š M IH E L U

» I m e j t e  s v o j o  m a v r i c o ,  i m e j t e  s v o j o  p r a v l j i c o «
Ob zaključku šolskega leta so v petek, 19. maja, zvečer v šmihelski os

novni šoli tamkajšnji učenci, njihovi učiteljici, člani Kulturnega društva 
Rovtar in domači moški pevski zbor pripravili številnim gledalcem, ki so 
do zadnjega napolnili dvorano, zares očarljiv in zabaven večer. Ogroziti 
ga ni moglo niti hudo neurje s točo, ki se je nad kraj zgrnilo ravno v času 
prireditve.

sproščenostjo  in p ris rčnostjo  
popolnom a prevzeli občinstvo . 
Otroke je pri pevskih točkah na kla
virju spremljal Toni Acman. Učenci 
so se učiteljicama zahvalili za trud 
in jima podarili cvetje, v imenu kra

V letošnjem šolskem letu so imeli 
v dveh kom biniranih oddelkih v 
Šmihelu dvanajst otrok. »Toliko jih 
ne bo več vsaj nekaj let. V jeseni 
odhaja v šolo v Mozirje šest naših 
otrok, vpisa pa nim am o noben
ega,« pravi tamkajšnja učiteljica 
Urška Finkšt, ki skupaj z Alenko Čulk 
vod i šm ihe lske  otroke na pot 
učenosti. »Zato smo sklen ili še 
posebej slovesno zaključiti letošn
je šolsko leto. V nastopu sodeluje
jo  vsi otroci in ni tako kot drugod, 
da za predstavo izberejo le nekaj 
najboljših. Zato smo v projekt vložili 
veliko truda,« dodaja Finkštova.

Otroci so v nastopu s svojo
Osnovnošolca iz Šmihela sta s poskočnico navdušila vse prisotne

(foto: Marija Lebar)

janov pa se jima je zahvalila Albina 
Rajter.

Ta je  bila tudi avtorica naslednje 
točke -  skeča v dveh dejanjih, ki so 
ga uprizorili člani Kulturnega društ
va Rovtar. Stvar se zaplete, ko 
nerodni mož v trgovini kupuje dari
lo za svo jo  ženo. Odloči se za 
rokavice, ki mu jih  prodajalka tudi 
lepo zavije. A prav takrat v trgovini 
fina gospa kupuje tangice, ki jih  
možakar nič hudega sluteč v lep
em zavitku odnese domov ženi. Ker 
je v besedah bolj neroden, ji k darilu 
napiše še pismo, kjer našteva, kako 
bo žena darilo  (rokavice) lahko 
praktično uporabljala.

Smeh in aplavz v dvorani sta bila 
znak pohvale tako  avtoric i, kot 
režiserju, predvsem pa igralcem. Za 
prijeten zaključekje poskrbel moški 
pevski zbor pod vodslvom Antona 
Acmana.

Marija Lebar

OBČINA NAZARJE BEHNA Š

Pohvalo šolarjem Mozirski »orffovčki« v
Sežani

Župan je ob tej priložnosti čestital 
učencem za njihovo ustvarjalno 
delo in pohvalil učiteljice za njihovo 
mentorslvo. Hkrati je opozoril šolar
je, da je treba uporabljati kresničke

tudi izven šolskega časa oziroma 
vedno, kose vidljivost poslabša. Otro
ci naj bi na uporabo kresničk po 
potrebi opozarjali tudi svoje starše.

KF

Orffova skupina nižje stopnje os
novne šole iz Mozirja, ki jo  vodi Ro
zika Kanjir, je  20. maja uspešno 
nastopila na n .  državnem srečan
ju  Orffovih skupin, ki je bilo letos v 
Sežani. Med tridesetim i udeleže
nimi skupinami iz vse Slovenije so 
mladi mozirski glasbeniki največ 
odobravanja tudi s strani članov 
strokovne komisije poželi zaradi 
dobrega zlitja Orffovih inštrumen-

tovz dvoglasno vokalno spremljavo.
Udeležba na državnem srečan

ju  je  šolarjem in mentorici znova 
dokazala, da s svojo ljubeznijo do 
glasbe ubirajo prave note na raz
voju njihove glasbene poti. Dobre 
ocene, ki s o jih  poželi, pa služijo 
kot dobra popotnica za nadaljnje 
uresničevanje zastavljenih načr
tov.

Benjamin Kanjir

Župan občine Nazarje Ivan Pumat je  tretji majski četrtek pripravil spre
jem za učence Osnovne šole Nazarje, ki so v letošnjem šolskem letu ust
varjali likovne izdelke na temo varnosti v cestnem prometu. Pri tem so se 
še posebej osredotočili na uporabo kresničk, saj je  prav od uporabe teh 
odsevnih teles v veliki meri odvisna varnost pešcev na cesti.

Mladi »orffovčki« so nastopili na državnem srečanju v Sežani
(foto: Benjamin Kanjir)



PREDSTAVLJAMO VAM ŠKODO ROOMSTER

N e n a v a d n a  i n  d r u g a č n a ,  p r e d v s e m  p a  p r o s t o r n a
Kdor je obiskal letošnji avtomobilski salon v Celju, si je med novostmi 

na slovenskem trgu lahko ogledal tudi škodo roomster. Ime zveni nekam 
znano in spominja na boxter in speedster, ki ju poznamo od nemškega 
Porscheja. Kaj torej pomeni roomster? Natančnega odgovora ne ve ni
hče, sama beseda pa napeljuje na prostor in njegovo izkoriščenost, kot 
pravijo pri Škodi.

Oblikovno nov Škodin model velike sprednje prozorne luči. 
precej odstopa od ustaljenih potez Vetrobransko steklo je oblikovano 
fabie, octavie in superba. Sprednjo v stilu letalske kabine, saj so robovi 
masko krasi velik škodin logotip, iz potegnjeni vse do sprednjih stran- 
profila pa je nemogoče spregledati skih stekel.

Nakup, g radn ja  ali obnova neprem ičn ine  
je  velika stvar. Tako velika, da jo  brez 
svetovanja fin a n čn ih  s trokovn jakov in 
pom oči stanovanjskega kredita  posam eznik 
le stežka izpelje.

Pripravljene im am o kredite  za vse 
nam ene, med n jim i je  prav g o to vo  tak , ki 
bo  prilagojen  vašim željam  in po trebam .

V ab im o  vas, da se oglasite v najbližji 
poslovalnici NLB in skupaj z našim 
s troko vn jako m  izbere te  k red it, ki vam  bo 
na jbo lj ustrezal. Obširnejše in fo rm ac ije  o 
stanovanjskih  k re d itih  NLB pa d o b ite  tu d i 
na spletnem naslovu www.nlb.si te r 
na brezplačni številki 080 15 85.

l j u b l j a n s k a  b a n k a
N o v a  L ju b l ja n s k a  b a n k a  d .d . ,  L ju b l ja n a

Podružnica Savinjsko-Šaleška

Še bolj nenavadna in opazna je 
prelomljena bočna linija, saj so 
stranske zadnje šipe za številko 
večje kot sprednje. Ta prelom delu
je sveže in pozitivno vpliva na sodo
ben izgled avtomobila. Zadnji del 
označujejo visoke in vitke luči, 
umaknjene na skrajna robova, kar 
prispeva k veiiki nakladalni odprtini 
prtljažnega prostora. Roomster se 
lahko pohvali z večjim prtljažnikom 
kot octavia, in sicer od 450 do 
1.780 litrov pri odstranjenih zadn
jih sedežih, ki se lahko pomikajo za 
15 centimetrov naprej ali nazaj.

Notranjost je spartanska in funk
cionalna. Morda je to prvi korak v 
novi strategiji koncerna VW, da 
morajo biti Škodini modeli opazno 
cenejši kotVolkswagnovi. Kljub na 
videz ceneni plastiki je vse na svo
jem mestu, notranjost pa v celem 
deluje prostorno in udobno. Zadnja 
klop je za štiri centimetre višja od 
sprednjih sedežev in nudi potnikom 
veliko udobja ter preglednosti.

Pričakujemo lahko, da bo room
ster neposredna konkurenca 
Oplovi merivi, Renaultovemu kan- 
gooju in Citroénovemu berlingu. 
Motorna paleta bo za začetek 
ponujala tri bencinske in tri dizelske 
motorje. Osnovni bencinski motor 
bo 1,2-litrski s 64 konjskimi močmi, 
sledi 1.4 16Vs86 KM in nato še 1.4 
16V s 105 KM. Dizelski agregati 
se začnejo pri dveh 1,4 TDI mo
torjih , od katerih ima prvi 69, 
drugi pa 80 KM. Najmočnejši je 
TDI 1.9 s 105 KM.

Roomster je v osnovi namenjen 
mladim družinam, dostavnim pod 
jeljern in taksi službam. Razmerje 
med ceno in uporabnostjo izgleda 
obetavno, več pa bodo kmalu pov 
edale prodajne številke.

Igor Pečnik



OŠ REČICA OB SAVINJIDRUŠTVO UPOKOJENCEV REČICA OB SAVINJI

P o z d r a v  i z  I z o l e
Društvo Rečiških upokojencev, vodstvo in 

družabni člani, si z letnim planom izpolnijo 
marsikatero željo. Tako si tudi rezervirajo nekaj 
dni v mesecu maju za rekreacijo. Odpotujejo 
namreč na predsezonski dopust v hotel Delfin 
v Izolo.

Tudi v letošnjem maju so člani letovali, se kopali 
v notranjih bazenih, se udeleževali jutranje telo
vadbe, družili preko dneva in občudovali tradic
ijo ribištva, zasidrane jadrnice in mimo vozeče 
ladje. Zvečer, po čudovitem sončnem zahodu,

so zaplesali ob prijetnih zvokih Oktavija Brajka in 
prisostvovali veseli tomboli.

Posebnost dopusta so bili rekreativni pohodi na 
hrib nad Strunjanom, kamorje skupine z veseljem 
vodil FrenkTkavc. Udeleženci so se polni pozitivne 
energije vračali v hotel. Medtem koje sonce pos
ijalo nad Zgornjo Savinjsko dolino, je dež opral ceste 
in pristanišče v Izoli. Med vožnjo proti domu so se 
dopustniki prisrčno zahvalili Vidi in Hermanu Pok
leki za odlično organiziran dopust.

RozkaTkavc

S r e č a n j e  z  

B o g d a n o m  

N o v a k o m
Ne vem, zakaj se mi včasih zdi, da so pisatelji 

dolgočasni. Za nekdanje sicer ne vem, toda sod
obni slovenski pisatelji, ki jih spoznavamo »v 
živo«, vsako leto dokazujejo, da so zanimivi in 
vedno pripravljeni na pogovor. Zanimivo in ve
selo je bilotudisrečanjes pisateljem in pesnikom 
Bogdanom Novakom, kije Osnovno šolo Rečica 
ob Savinji obiskal v prvi polovici maja. Sodeloval 
je v pogovoru pred podelitvijo bralne značke.

Za uvod smo učenci pisatelju in pesniku Novaku 
pokazali, kako znamo recitirati njegove pesmi. 
Nato je  avtor pripovedoval o sebi. Večkrat nas je 
nasmejal z obujanjem spominov na svoje dogodi
vščine. Pisatelj Novak se je rodil kot najmlajši v 
družini s štirimi otroki. Menda so spali na eni pos
telji in se nenehno prepirali. Vseeno ima lepe spo
mine na otroška leta. Ker je bil najmlajši, ni znal brati 
in so ga zaradi tega vsi zbadali. Tudi zato seje naučil 
brati zdobrimi štirimi leti. Najprej je prebral knjigo o 
Robinzonu, eno stran pa je menda bral tri dni. Tak
šne in podobne dogodivščine je pisatelj kar stre
sal iz rokava, zato nas je pravzabaval. Zelo prijazno 
je odgovarjal tudi na naša vprašanja. Med drugim 
nas je zanimalo, zakaj je začel pisati, ali pisatelji 
dobro zaslužijo in podobno.

Pogovor je kar prehitro minil. Tako seje konča
lo srečanje s še enim slovenskim pisateljem in 
pesnikom, ki ni bil niti za trenutek dolgočasen. 
Vsekakor bom v knjižnici večkrat vzela v roke 
kakšno njegovo knjigo in se tudi tako spomnila 
prije tnega šolskega dopoldneva, ko nas je  
obiskal Bogdan Novak.

Nastja Selišnik
4. r ./8 , OŠ Rečica ob Savinji

WWW.TOSEMJAZ.NET

M e s t o  z a  o d k r i t  

d i a l o g

Mladinski projekt promocije zdravja To sem jaz 
praznuje že peto obletnico delovanja. Projekt, ki 
so ga razvili na oddelku za socialno medicino 
celjskega Zavoda za zdravstveno varstvo, je us
merjen v krepitev samopodobe mladih.

V spletni svetovalnici www.tosem jaz.net so 
zdravniki, psihologi, socialni delavci in strokovn
jaki drugih specialnosti najstnikom doslej odgov
orili na več kot 9 .700 vprašanj. Mladostniki to 
obliko pomoči zelo dobro sprejemajo, saj jim  
omogoča anonimnost in neposreden dostop do 
strokovnjakov v varnem virtualnem okolju.

KF

Rečiški upokojenci so odšli na predsezonski dopust v Izolo (foto: Rozka Tkavc)
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kije »zažgala« s komadom Hard Rock Hallelu
jah. Zbrali so neverjetnih 292 točk, kar je  tudi najvišji izkupiček v 
zgodovini tekmovanja. Takoj po njihovi zmagi se je javnost pričela 
zanimati za umetnike, ki se skrivajo za strah vzbujajočimi maskami. Veliko ljudi je  ob pogledu na nji
hove krvave oči takoj pomislilo na sataniste, kar pa po besedah vodilnega pevca ne drži. Pisana druščina 
je  sestavljena iz mumije, vesoljca, valkire,zombija, vodi pa jih strašni Mr.Lordi. 31-letnemu pevcu je ime 
Tomi Putaansuu, skupino pa je ustanovil že leta 1992, »S skupino so se mi uresničile sanje iz otroštva. 
Maske so samo del imidža in kostumov, k ijih  izdelujem sam. Ljudje pod maskami so v resnici čisto 
drugačni,« je izdal Tomi, ki se že od malih nog navdušuje nad pošastmi.

Na drugo mesto seje uvrstila Rusija s pevcem Dimo Bilanom, tretje mesto pa so zasedli Hari Mata 
hari za Bosno in Hercegovino. Naš Anžej Dežan je v polfinalu osvojil 16. mesto.
Po izjemno uspešnem zadnjem albumu Rh-, izdanem ieta

2003, se ena najbolj zaželenih  
domačih skupin Siddharta vrača z 
novim.

Petrolea je ponovno album poln presežkov. A kaj drugega 
od njih zagotovo ne moremo pričakovati.

Giasba in besedilo je  ponovno delo članov skupine, moder
na produkcija in zvok pa njihovega stalnega sodelavca Žareta 
Paka. Sicer pa je skupina album snemala v studiih v Novem 

mestu, Dekanih, Ljubljani in Hannovru. Vsi njihovi oboževalci, ki so že nestrpno pričakovali nov izdelek, 
bodo na svoj račun prišli 4. junija, ko bo izšel Siddharin četrti studijski CD.

Alenka



DRŽAVNO ORIENTACIJSKO TEKMOVANJE PLANINCEV NA ČRETI

P r e i z k u s  z n a n j a  i n  t e l e s n e  p r i p r a v l j e n o s t i
Tretji majski konec tedna je na Čreti in v njeni okolici pod okriljem Planin

ske zveze Slovenije potekalo državno planinsko tekmovanje v orientaci
ji, ki ga je organizirala Savinjska orientacijska liga. Ekipe so se najprej 
zbrale na Vranskem, kjer so opravile pisni oziroma teoretični del tek
movanja, nato pa so se odpravile na start posameznih prog. Za nekatere 
kategorije je  bil start na Farbanci, za nekatere pa pri domu na Čreti.

Tekmovalne ekipe v nekaterih kategorijah so startale na Farbanci
(foto: Nastasja Kotnik)

Pri omenjenem tekmovanju so 
nam reč tekm ovalci razdeljeni v 
različne starostne kategorije. Tek
movalne proge so speljane tako, da 
tekmovalci prepoznavajo različne 
topografske znake na kartah ali pa 
spoznavajo naravne značilnosti 
okolja. Dolžina prog znaša od 12 do 
14 kilometrov, maksimalna višin
ska razlika pa je 350  metrov.

Tekmovalci, ki so v soboto zjutraj 
startali na Farbanci, so se po preho
jeni progi zvečer vrnili na izhodiščno 
točko, kjer so prespali, v nedeljo

zjutraj pa so se odpravili na start nove 
tekme na Polzeli. Članske in mladin
ske ekipe so imele namreč dvod
nevno tekmovanje, ostale kategori
je pa samo nedeljsko tekmo.

Po besedah tehničnega vodje 
tekmovanja Francija Kumra je  pred
vsem od organizatorja odvisno, kaj 
je na posamezni tekmi bolj pomem
bno -  znanje ali čas. Tokrat je  bil 
poudarek na znanju in sicer o voz
lih, ki se uporabljajo v planinstvu, o 
rastlinstvu in živalstvu ter seveda 
orientaciji.

Rezultati: kategorija A: 1. PD Do
brovlje  Braslovče, 3. PD Gornji 
Grad; kat. B: 1. PD Ožbalt -  Kapla; 
kat. C: 1. PD Domžale, 3. PD Gornji 
Grad; kat. D: 1. PD Velenje; kat. E: 1.

PD Polzela, 3. PD Gornji Grad, 7. PD 
Rečica; kat. F: 1. PD Žalec; kat. G: 1. 
PD Šempeter; kat. H: 1. PD Ljubljana 
Matica.

Franci Kotnik

PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

T r a d i c i o n a l n i  p o h o d  n a  T r a v n i k
Letošnjo tretjo majsko nedeljo je 

bilo Planinsko društvo Ljubno že 
sedem indva jse tič  o rga n iza to r 
tradicionalnega pohoda na Travnik. 
Pohod, ki poteka iz Rastk, m imo 
nekdanje partizanske bolnišnice 
pod Komnom do Koče na Travniku 
letos verje tno  zarad i bolj če
mernega vremena ni privabil veliko 
udeležencev, kljub temu pa se na
jzvestejši planinski prijatelji udeležbi 
niso odpovedali.

Mednje vsekakor spadajo otroci, 
člani Planinskega drušlva Prebold, 
ki se vsako leto udeležujejo pohoda.

Kljub čemernemu vremenu se najzvestejši planinski prijatelji pohodu
na Travnik niso odpovedali (foto: Franjo Atelšek)

Skupina preko tridesetih otrok od planinske šole Kozorog omenjen- 
prvega do petega razreda, članov ega planinskega društva pod vod

stvom Adija Vidmajerja so letos, kar 
se številčnosti tiče, krepko dvignili 
povprečje, saj vseh osta lih  
udeležencev pohoda ni bilo kaj več.

Kljub vsemu pa posamezne za
plate snega po senčnih straneh 
Travnika le niso preprečile najbolj 
zvestim prijetnega prvega letošn
jega druženja planinskih prijateljev. 
Planine jim  ob vsakršnem vremenu 
pomenijo več kot tradicijo, pomen
ijo jim  priložnost za nabiranje novih 
moči, sklepanje novih in utrjevanje 
starih poznanstev.

Franjo Atelšek

ŠPORTNO DRUŠTVO FLOSAR RADMIRJE

V e t e r  v  l a s e h  -  s  š p o r t o m  p r o t i  d r o g i
V soboto je  na novem igrišču v 

Radm irju v o rgan izaciji Športne 
unije Slovenija in domačega društ
va Flosar potekala prireditev Veter 
v laseh - s športom  proti drogi. 
Udeleženci so se pomerili v igranju 
nogometa, košarke in odbojke.

V nogometu je  bila najboljša eki
pa »I. '88«, drugo mesto so zasedli 
»Transilvanci«, tretje pa »Special« 
ekipa. V igranju košarke je  zmaga
la »Al Kaida«, sledili so jim  »Ažblerji« 
in »Flosarji«. Potekalo je  tud i tek

movanje v metanju trojk, kjer je  bil 
najbolj natančen Uroš Kladnik, kije 
zadel kar 12 od 15 metov.

V močni konkurenci osmih ekip 
pri odbojki je  največ znanja poka
zala  ekipa »Zetor trans«, drugo 
mesto si je  priborila ekipa »Monte 
Negro«, na tre tjem  mestu pa so 
obstali »BatnFuckerji«. Dobre volje 
vseh udeležencev ni pokvaril niti 
dež, ki jim  je  vsake to liko  časa 
»ponagajal«.

Štefan Matjaž - Stepa Na novem igrišču v Radmirju je potekala borba za vsako žogo



C E S T N O  K O L E S A R S T V O

K o l e s a r j i  R a d e n s k e  P o w e r  B a r  v s e  p o g o s t e j e

n a  n a š i h  « e s t a h
Rogaška Radenska vsekakor sodi vsam vrh slovenskega cestnega kole

sarstva, zato z vključevanjem in pridobivanjem perspektivnega kadra 
nimajo večjih težav. Pri tem jim pomaga tudi njihov izkušeni član, neu
morni Andrej Helešič-Heli z Ljubnega ob Savinji, ki naj bi bil zadolžen za 
»nabor« mladih in nadarjenih kolesarjev v spodnji in Zgornji Savinjski 
dolini.

več pozornosti in podpore, po drugi 
strani pa si tudi finančno preskrbljen.

V prvo sezono grem predvsem po 
nabiranje novih izkušenj in znanja, 
rezultate pa zaenkrat še pre
puščam naključju. Poskušal se bom

To mu odlično uspeva, sajje v klub, 
katerega uradni oprem ljevalec 
kolesje tudi njegova poslovna firma 
Scott, pripeljal že kar nekaj talenti
ranih mladcev. Pomembno vlogo pa 
je od igra l pri odločitv i Roberta 
Vrečerja, dvakratnega državnega 
prvaka v gorskem kolesarstvu, da 
presedla na cestno kolo in se pridruži 
rogaški »proti« ekipi.

Robert Vrečer, doma iz Šmiklavža 
nad Ljubečno, je trenutno v polnem 
teku priprav, saj ga že v začetku 
meseca junija čaka vrhunec sezone, 
dirka po Sloveniji. Na njej sodeluje 
prvič, o občutkih in pričakovanjih pa 
nam je  povedal tole: »Zame je 
uvrstitev v »proti« ekipo osmih vrhun
skih kolesarjev z Andrejem Haupt
manom na čelu in sodelovanje na 
slovenskem Touru največji dogodek

in bržkone vrhunec sezone. 
Priprave so v polnem teku in tudi 
danes je za mano že več kot200 km. 
Prestop iz gorskega v cestno kole
sarstvo ne obžalujem, saj je tu vse 
bolj urejeno in strokovno, deležen si

kar najbolje podrejati mošlveni tak
tiki in aktivno oddirkati vse štiri slov
enske etape. Konkurenca znotraj 
ekipe je zdrava, kot je zdrav duh v 
klubu, katerega vodi legenda sloven
skega kolesarstva Gorazd Penko.

Vzpon moje kariere pa je seveda 
povezan s prijateljem  Andrejem 
Helešičem-Helijem, ki mi veliko 
pomaga na treningih z nasveti in 
svojimi bogatimi izkušnjami, po dru
gi strani pa je naš uradni opremljev
alec koles Scott in tudi tu je njegova 
pomoč še kako potrebna. Ker naši 
individualni treningi potekajo pred
vsem po cestah spodnje in Zgornje 
Savinjske doline, naprošam voznike, 
da so do nas nekoliko bolj strpni in 
naj nam hupajovpozdravin ne zara
di drugih slabih navad.«

Pogovor se še dobro ni končal, ko

Kolesarje (od leve) Blaža Boršnaka, 
Klemna Breznikarja, Andreja 
Helešiča-Helija in Roberta Vrečerja 
srečujemo tudi na naših cestah
(foto: Franjo Pukart)

se je  Robert, v družbi mladih upov 
Radenske Power Bara Blaža Bor
šnaka iz Nazarij in Klemna Breznikar
ja  iz Prebolda že podal v lov za nove 
kilometre.

Franjo Pukart

N A M IZ N I T E N IS

P a t r i k  R o s «  t r e t j i  v  Z a g r e b u
Vdnehodl9.do2T. maja se je Mozirjan Patrik 

Rose udeležil mednarodnega prvenstva v Za
grebu v namiznem tenisu, ki je bilo letos že 53. 
leto zapovrstjo. To je  eno izmed najpopu
larnejših namiznoteniških tekmovanj v kadet
ski konkurenci v Evropi. Letos se je  tega tek
movanja, imenovanega tudi Zagiping, udeležilo 
preko 8 0 0  mladih namiznoteniških igralcev in 
igralk iz 13 evropskih držav.

Tekmovalci so bili razvrščeni vtri starostne kate
gorije tako pri fantih kot pri dekletih. V kategoriji 
kadetov (letniki 1991 in 1992),vkateri je  tekmov
al Rose, je nastopilo 138 tekmovalcev. Na osnovi 
dosedanjih rezultatovje bil postavljen za 18. nosil
ca turnirja, Njegovvelikciljje bila uvrstitev v osmi
no finala (med 16 najboljših), kar bi pomenilo tudi 
nastopanje v nedeljskih zaključnih bojih.

V prvem delu turnirja so bili tekmovalci razdelje
ni po štirje v skupinah, od koder sta dva najboljša 
napredovala naprej. Tu po pričakovanju Patrik ni 
imel težav in seje s samimi zmagami uvrstil med 
64 najboljših. Od tu naprej pa je tekmovanje 
potekalo na izpadanje. Najprej mu je  žreb dodelil 
nasprotnika iz Švedske, katerega je brez odd

Osvojeno 3. mesto Patrika Rosea v Zagrebu 
je njegov največji uspeh v dosedanji športni 

karieri (foto: Jože Miklavc)

anega niza gladko premagal. V večernem dvobo
ju pa ga je  za vstop v tako želeno osmino finala 
čakal Hrvat Sinčić, drugouvršeni z letošnjega 
hrvaškega državnega prvenstva. Po zaostanku 
v nizih z 0:2 seje Patrik uspešno vrnil v igro in ga 
na koncu s 3:2 tudi premagal. Cilj je  bil tako 
dosežen, vsaka morebitna nadaljnja zmaga v 
zagrebški Hali športov pa zelo velik uspeh.

V nedeljo dopoldne s e je  zmagovalna serija 
nadaljevala. Najprej je brez izgubljenega niza 
premagal domačina Zubčića, zatem pa za vstop 
v polfinale s 3:1 še odličnega Šveda Rindestro- 
ma. Finale pa mu je  preprečil kasnejši zmagova
lec turnirja Kitajec Tran, ki nastopa pod švedsko 
zastavo.

Tako je Patrik osvojil 3. mesto, karje bilo največje 
presenečenje turnirja in gotovo njegov največji 
uspeh v dosedanji športni karieri. Pri tem je treba 
poudariti, da na Zagipingu v kategoriji kadetov že 
vrsto let ni uspelo osvojiti kolajne nobenemu 
drugemu Slovencu. Ob podelitvi odličijje bil Rose 
še dodatno počaščen s tem, da mu je velik pokal 
izročil Dragutin Šurbek, ena največjih legend 
namiznega tenisa vseh časov.

VT



ZGORNJESAVINJSKA LIGA MALEGA NOGOMETA

I z k l j u č i t e v  e k i p e  

Č e r n i v š e k  s . p .  -  P i z z e r i j a  

p r i  K u m r u
Ker se v naslovu omenjena ekipa 

še d rug ič  ni udeležila  srečanja  
Zgornjesavinjske lige, se po vel
javnem pravilniku diskvalificira in v 
tej ligi ne more nastopiti še nasled
nji dve sezoni. Vzroke za njihovo 
početje  ne m orem  kom entira ti, 
upam samo, da niso bile povod izs
topa  n jihove neporavnane de
narne obveznosti za spomladanski 
del.

Tako bo prvenstvo nadaljevalo 
osem ekip, kijih čaka še tekmovalni 
krog v Nazarjah in zadnji trije  v 
Solčavi. Pred tem so še vedno v 
najboljšem  položaju Radmirci s 
šestim i točkam i naskoka, med 
Ranč Burgerjem, Zalugnco in ASC-

jem  pa gre najbrž iskali še ostale 
nosilce odličij.

Rezultati 14. kroga: Ranč Burg
er : Černivšek s.p.-Pizzerija pri Kum
ru 3:0-b.b„ Zalugnca-Breza-Zavar- 
ovalnica Maribor : ŠD Mladost 3:1, 
Razborje : Žekovec-Gostilna Vid 2:1, 
ASC 2000 : ŠD Gmajna 4:1, prosta 
ekipa: Solčava.

Lestvica po 14. krogih: 1. Razbor
je 31,2. Ranč Burger 25,3. Zalugn- 
ca-Breza-Zavarovanica M aribor 
24,4. ASC 2000 20,5. Solčava 16, 
6. Žekovec-Gostilna Vid 14, 7. ŠD 
Gmajna 8,8. ŠD Mladost 5.

Diskvalifikacija - Černivšek s.p.- 
Pizzerija pri Kumru.

Franjo Pukart

KNJIŽNICA MOZIRJE

N a j v e č k r a t  i z p o s o j e n e  k n j i g e

ODRASLI:
Roberts, N.: Do konca življenja, Roberts, N.: V sanjah, Brown, D.: Angeli in 

demoni, Golden, A.: Gejša, Steel, D.: Hiša na Ulici upanja.
M U D I:
Wilson, J.: Učne ure ljubezni, Rowling, J.K.: Harry Potter - Polkrvni princ, 

Jefferies, C.: Skrita želja, Butcher, A. J.: Tovarna Frankensteinov, McAllister, 
A.: Modri zajček.

Športno društvo Gmajna Varpolje organizira

poletno Odprto prvenstvo dvojic 
v odbojki na mivki

M
SINTAL'
C E U E

V a š a  j v a r n o s t  
j e  n a š a  s k r b

Sintal Celje d.d., družba za varovanje 
premoženja, Ipavčeva ulica 22, 3000 Celje 

tel.: 03/ 490 77 10, fax: 03/ 490 76 91 
e-mail: dc.celje@ sintal.si, www.sintal.si

ČRNA K R ON I K A

• TATVINA ŽLEBOV
Nova Štifta: 25. junija so z ene izmed cerkva v Novi Štifti izginili bakren 

žlebovi. To je bil že četrti podobni primer v zadnjih dveh tednih.
Policisti opozarjajo občane, da so pozorni na morebitne tatove barvnih 

kovin, ki v zadnjem času očitno kriminalno operirajo tudi v Zgornji Savin
jski dolini. Vsako sumljivo gibanje oseb pa naj sporočijo na telefonsko 
številko mozirske policijske postaje.

• PREVRNJEN TRAKTOR ZARADI MOČE
Okonina: V bližini športnega centra v Okonini je 25. maja voznik trak

torja na njivi pršil koruzo. Zaradi razmočenega terena seje traktor prevrnil. 
V nesreči seje lažje poškodoval voznikov štiriletni vnuk, kije  pripet sede 
v posebnem sedežu.

• ZDRS PLANINKE
Logarska dolina: 28. maja je na planini Grohat planinka zdrsnila v glob

ino. Med zdrsom seje  telesno poškodovala, pomoč pa so ji nudili član 
gorske reševalne službe. Z reševalnim helikopterjem je bila prepeljana 
na zdravljenje v bolnišnico v Slovenj Gradec.

• PIJANI VANDALI
Nazarje: V noči na 28. maj so neznani storilci pred lokalom v Kokarjah 

poškodovali teraso in inventar na njej. Očitno je šlo za vandalizem.

• ZASEŽENA DROGA
Mozitje: 25. maja so policisti opravili več hišnih preiskav, v katerih so 

iskali prepovedane droge. Slednje so pri dveh osumljencih našli in za
segli, zoper oba pa spisali kazenska ovadbo na sodišče.

• UKRADEL MILIJONE
Tirasele 29. maja je bilo na območju Tiroseka vlomljeno v stanovan

jsko hišo. Neznani storilec je  iz notranjosti odtujil za okoli 3.700.000 tolar
jev gotovine.

STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

T e k m a  z  m a l o k a l i b r s k o  

p u š k o

V nedeljo, 21. maja, seje tekme z 
malokalibrsko puško, ki jo  je  orga
n iz ira lo  gorn jeg ra jsko  stre lsko 
društvo na s tre lišču  Zagradiše, 
udeležilo 20 strelcev. Kljub temu da 
je  od zadnje tekm e preteklo že

To t i

Vnuk David meje povabil na krst
no uprizoritev drame "To ti je  iajf" v 
petek, 19. 5. 2006, v gledališče v 
Celju.

Drama je  nastajala v sodelovanju 
dramaturginje Tine Kosi in dijakov 
gimnazije Lava v Celju. Pri tem so 
sodelovali: Urša, Niko, David, Jernej, 
Katarina, Dino, Damjan, Kristina, Su
zana, Nuša, Sandra in Katja. Prav 
odkrito so govorili o svojih mladost
niških težavah, o vsakdanjem pre
rekanju s starši, o motnjah hranjen-

precej časa, so bili rezultati dobri. 
Zmagal je  Franc Žerovnik, kije nas- 
treljal 79 krogov, medtem ko sta po 
73 krogov nastreljala drugi Srečko 
Trogar in tretji Ivko Poličnik.

Tomaž Trogar

i  Ia jf

ja, o alkoholizmu, o spolnih izkušn
jah, skratka o problemih, kijih imajo 
mladi. Iztega sodelovanja je nasta
la odlična drama. Svoje so dodali 
igralci celjskega gledališča ki so se 
čisto vživeli v svoje vloge. Režiser 
Vito Tau fe rje  ustvaril res dobro 
predstavo.

Meni je  bilo najbolj všeč to, da so 
mladi pogumno spregovorili o sva  
jih težavah in to lahko povedali tudi 
pred kamero. Davidova zgodba se 
je  pričela v 7. razredu, ko je zaradi



[ P ism a  bralcev, Z ahvale, O bvestila , O glasi

spleta različnih okoliščin postal 
anoreksičen. Pogumno je  v svoji 
zgodbi razkril vse križe in težave, ki 
mu jih je bolezen prinesla, pa tudi 
kako je takrat videl svet okoli sebe. 
Mislil je, da je  pri tem sam. Sploh ni 
videl, kako je ob tem trpela njegova 
družina, zlasti njegova mama, kije 
trepe ta la  za njegovo življenje. 
Njegova zgodba je objavljena v gle
dališkem listu Slovenskega ljudske
ga gledališča Celje.

Vsak izmed naštetih dijakov ima 
svojo zgodbo in svoj pogled na dog
ajanje. S tem, da so pogumno spre
govorili o svojih problemih, se mi zdi, 
da so del problema že rešili.

Predstava je bila takšno doživetje, 
da bi to želela deliti tudi z drugimi. 
Morali bi jo  videti vsi starši mladolet
nikov, vzgojitelji in tudi zdravniki, da 
bi lažje komunicirali v vsakdanjem 
življenju z njimi. Začutili bi, kako 
pom em bna je  vsaka izrečena 
beseda in kaj naredi napačno izgov
orjena beseda našemu otroku.

Zelo ponosna sem bila, da meje 
povabil na to predstavo in da sojo  
soustvarjali mladostniki iz našega 
okolja.

Ni kaj -  samo čestitam vam lahko!
Vida Petrovič, 

Na tratah 7, 
Mozirje

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

T e l e f o n :  7 0 0 0 - 6 4 0

Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica 104c, 3326 Topolšica

-  I Z D E L A V A  N A G R O B N I H  S P O M E N IK O V ,  
- O K E N S K I H P O L I C  in  $ £ * « * * ,
■ D R U G I H  I Z D E L K O V  I Z  K A M N A  °4,/ee< 4 e

Življenje tako živi, 
daga je  zmerom manj. 
Kot pesek medprsti 
p o lz i dan na dan...

(N. Grafenauer)

ZAHVALA

Po kratki, težki bolezni je v večni sen zaspala naša draga

F a n i  J A K Š A
( r o j. F a le  v  P u s tem  P o lju )

iz Ljubljane, ki smo jo na njeno zadnjo željo pokopali v rodni Savinjski 
dolini.
Iskrena hvala vsem, ki ste počastili njen spomin, darovali cvetje, sveče 
in sv. maše. Hvala g. govorniku, praporščakom in g. župnikoma. Na- 
jiskreneje pa se zahvaljujemo ga. Slavki Pečnik za vso pomoč ob zadn
jem slovesu od naše drage sestre, svakinje in spoštovane tete. Tolažeče 
je spoznanje, da v bolečini nisi sam.

D r u ž in i Š k o tn ik  in  B ru n e t

ZAHVALA

Po večletni težki bolezni je umrla 
naša ljubeča in skrbna

F a n i k a  K R I Ž N I K
iz  N a z a rij

(2 1 .1 2 .1 9 2 5 -2 2 .5 .2 0 0 6 )

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem, ki ste jo v  tako velikem številu pospremili kzadnjemu počitku. 
Hvala za darovano cvetje, sveče in svete maše. Za lepo opravljen pogreb 
se zahvaljujemo patroma Francu in Viliju, gospe Marinki, nazarskim 
gasilcem in praporščakom. Hvala tudi vsem drugim, ki ste nam pomaga
li v teh težkih trenutkih.
Posebna zahvala osebju Zdravstvene postaje Nazarje in Centru starejših 
Gornji Grad za požrtvovalno pomoč pri premagovanju njenih 
zdravstvenih težav.
Zelo jo bomo pogrešali, lep spomin nanjo pa bo za vedno ostal v naših 
srcih.

S in o v a  T o m a ž  in  B o ž o  z  ž e n o  M a r ijo  te r  
s in o m  G re g o r je m , s e s tra  M irn a  s s in o m  Iv a n o m  z  d r u ž in o

ZAHVALA

Ob boleči izgubi

K a r l a  P E Č N I K A
(10 .7 .1960  -  2 3 .5 .2 0 0 6 )

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in pri
jateljem, ki ste nam v težkih trenutkih pomagali.
Posebna zahvala gospodu župniku za opravljen obred, govornikom in 
pevcem iz Mozirja.
Iskrena zahvala za denarne prispevke, za darovano cvetje, sveče, svete 
maše, za topel stisk roke in drugače izraženo sožalje.

V s i ž a lu jo č i

, o ^ B N E  s t ° k i t u č

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

R O P O T A R  I v a n  s .p .  !
_______________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12__________________________________;



KAR SE
JA N EZEK  NAUČI

Gašper na glas 
razmišlja, ko se vrne 
s sinom domov in 
pove ženi: "Gledal 
sem otroke v vrtcu. 
Tako mladi pa že 
toliko politikov med 
njimi. Kar naprej so 
si spodmikali 
stolčke."

Bilo mu je prevroče!

LE K A J  
M U  M A N J K A  
D O M AI

Žena zve, da se mož 
dobiva s prostitutko. 
Poišče sosesko, v kateri 
ta ženska živi in od njenih 
sosed izve, kje je njeno 
stanovanje.

"Prišla sem vprašat, kaj 
moj mož dobi pri vas, 
česar doma ne more?!" 
ogorčeno ogovori 
žensko, ko jo končno 
najde.

"Z vašim možem sva 
prijatelja že od šolskih let. 
Običajno želi le, da mu 
kaj skuham."

Blenda Tavrl

TRENUTEK SLUČAJA
Marjana okradejo. "Ko ne 

bi šepal, bi zdajle stekel za 
lopovom in ga premikastil!" 
se jezi.

"Kaj pa govoriš? Saj sem 
te videla teči, kljub temu da 
šepaš!" reče soseda.

Janez prizna: "Ne morem 
vendar vsakič, ko sem pijan, 
tekoče odšepati!"

ZA SLU ŽEN  NAPOR
Mihec pride domov in pove 

mami: "Danes sem imel na
poren dan. Polovica razreda 
je špricala in zato je učiteljica 
spraševala samo mene."

"Zakaj pa samo tebe?"
"Ker je od tiste polovice 

ujela samo mene."

K A J JE L A Ž  IN 
K A J RESNICA!

Pesnik je pripovedoval pe
smi tako dobro, da je izvabil 
solze iz oči poslušalcev.

Pesnik je pripovedoval 
pesmi tako dolgo, da so 
poslušalci tako zehali, da so 
jim stopile solze v oči.

D an es je  m oda, da je  
govorjenje o čedalje  
slab še m  standardu  na 
čed alje  boljšem  glasu .

Ta tvoja mornarska vreča mi je  
zelo sumljiva!

ČILE MISLI 
TRUDNIH G LA V

Nekateri moški res niso 
pripravljeni v razmerju z 
žensko zgraditi hišo, 
ampak nekateri niso 
pripravljeni drugo jutro niti 
zapreti vrata hiše za sabo.

B lagor narodu, ki mu 
cestn i lobi gradi poti v 
boljšo  prihodnost.

Z ženo oba često 
uporabljata vlečno službo. 
Ona pogosto pozabi 
napolniti bencin, on pa je 
često naložen.

'<33'
BLAGINJA

ODKLOPLJENI
Žena mozirskega župana Nada Suhoveršnik: »Vidiš, kaj si nare

dil, ker si pustil Rečičane na svoje. Kdo pa misliš, da ti bo poslej 
brezplačno stregel z zgornjesavinjskim želodcem?«

Mozirski župan Ivan Suhoveršnik: »Rečičani so gostoljubni ljud
je, zato se bom na dan ocenjevanja povabil k njim na uradni obisk, 
pa bodo narezali.«

(ZA ŽEJO JE POSKRBLJENO PRESS)

Bivši predsednik »vlade« bivše občine Mozirje Alfred Božič (levo): 
»Zadolžili ste me, da zagotovim blaginjo občini, vendar so me reform
isti odstavili še preden so se pokazali prvi rezultati.«

Bivši predsednik »parlam enta« bivše občine Mozirje Andrej 
Presečnik: »Končno je  tudi v dolini zapihal svež veter, saj je  bolj kot 
zaposlovanje pomembno število županov in političnih veljakov.«

(PONOVNO SKUPAJ PRESS)

PRVA LINIJA
Velenjski dopisnik Savinjskih novic Jože Miklavc (skrajno desno): 

»Žena, ne vleci me nazaj, sedaj mi nov zakon o RTV omogoča, da 
pridobim udarno vest o šmihelskem petju neposredno od pred
stavnikov tamkajšnjega večglasnega petja.«

(TELEVIZIJSKE NOVICE V ČASOPISU PRESS)

©
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Portal Savinjska dolina

MINI SLOVARČEK:
APSARE- lepe nebeške kurtizane
OAS- teroristična organizacija v Alžiru
ALOFON- varianta fonema
FONEMI- halucinacije pri duševno bolnih
ESRO- kratica nekdanje Evropske vesoljske organiz.

W a l k e r Avto KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 23. številk i SN

Slavica  M A R N , s.p. 
Vransko 1 8 /b , 3 3 0 5  Vransko 

Tel.: (0 3 )  572 51 0 6 , 0 4 1  508  655

IZ D E L A V A  IN  M O N T A Ž A
IZPUŠNIH LONCEV IN CEVI

za osebna vozila * lažja motorna vozila  * traktorje 

* delovne stroje * motocikle * športne kpuhe *

ime in priimek

naslov
N A RO Č . ŠT.

T T



Napovednik

•  Petek (2. junij), ob 12.00, Pri Solčavski tisi
Osrednja prireditev ob tednu gozdov________

•  Petek (2. junij), ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Letni koncert Otroškega in Mladinskega pevskega 

zbora OŠ Mozirje____________________________

•  Sobota (3. junij), ob 9.00. Športno igrišče Nazarje
Veter v laseh - s športom proti drogi___________

•  Nedelja (4. junij), ob 9.00. Telovadnica OŠ Trbovlje 
Košarkarska tekma ■ Rudar : Nazarje B (pionirji)

•  Nedelja (4. junij), ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje A : Calcit Mavrica A 

(pionirji)____________________________________

•  Četrtek (8. junij), ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Predavanje Marjete Keršič Svetel: Kako zaslužiti s 

turizmom in ob tem ohraniti naravo

ŽIVALI-PRODAM
En teden staro teličko, dobrega porek
la, prodam; gsm 041/535-938. 
Prodam teličko za pitanje -  belgijsko 
plavo govedo, staro 5 tednov; gsm 
031/765-357.
Prodam kozlička in koze -  burske; 
prodam tudi skuto; gsm 051/335- 
751.
Prodam bikca sivca, težkega okrog 
120 kg; tel. 583-52-73.

ŽIVALI-KUPIM
Kupim bikce, stare 14 dni; tel. Marjan 
041/749-818 ali 03/572-85-14. 
Kupim kravo, bika, telico za zakol in 
bikce za nadaljnjo rejo; gsm 031 /533- 
745.
Kupim teden dni stare bikce, mesnate 
pasme, po 1000 sit/kg in 300 -  400 
kg. bika; gsm 031/676-833.

ŽIVALI-ODDAM
Oddam mlade, sive, dolgodlake 
muce; gsm 031/519-744 -  Špela.

DRUGO -  PRODAM
Prodam mlečne kvote; tel. 584-50-67. 
Prodam hladilnik z omaro, zamr
zovalnik 9 0 1, posteljo 180 x 200 cm 
in regal za dnevno sobo; gsm 040 / 
709-102 ali 040/131-076.
Prodam el. kitaro z dodatki; gsm 031 /  
867-018-Blaž.
Prodam silažne bale; gsm 031/638- 
377.
Prodam traktorske vile za seno; gsm 
041/535-233.
Prodam alu platišča 16'zavw,cena 
po dogovoru; gsm 041/405-196. 
Prodam set za prostoročno tel. sony

ericsson s telefonom, avtoradio in 
zvočniki, nokia 3510; gsm 031/451- 
948.
Prodam samonakladalko sip 17. 
Cena po dogovoru; gsm 031/231- 
311.
Prodam okna dimenzije 80 x 100 -  
nerabljena -  2 kom.; gsm 031/205- 
040.

DRUGO-KUPIM
Kupim lita platišča 14" za golf IV ali 
škodo fabia; gsm 051/428-737.

VOZILA
Prodam audi 80,1,6, letnik 91, zelo 
dobro ohranjen; gsm 041/783-987. 
Prodam audi 80, tdi, karavan, srebrn, 
s klimo; gsm 040/423-285 -  Andrej. 
Prodam mazdo 323,1,4,16 v, I. 99, 
abs, klima, servo volan; ugodno; gsm 
031/376-375.
Zelo ugodno prodam avto, ford fies
ta 1,3, letnik 98; gsm 041/748-245. 
Prodam ford fiesto -  flair, letnik 96, 
cena po dogovoru; gsm 031 /637- 
480.
Prodam ford escord 1,8,16 v, 1.92, 
bel, 115.000 km; gsm 031 /474- 
627.

NEPREMIČNINE

Kupim hišo v Gornjem Gradu; gsm 
041/281-368.
V najem vzamem hišo ali sobe; gsm 
041/573-971.

IŠČEM
Iščem inštrukcije pri začetniškem 
učenju angleščine; gsm 031/651- 
948.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

R T V  S E R V IS  P U R N A T
Hitro in kvalitetno popravilo vseh znamk televizorjev in radio apara

tov. Purnat Zdenko, tel. 83-83-000.
RTV in knjigovodski servis, Zdenko Purnat s.p., Novo Naselje 43,3342 Gornji Grad. 

K M E T J E , G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. - Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V IS  IN  P R O D A J A  T E L E V IZ O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p„ 03/584-51-94.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o.. Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN  S P R A V IL O  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 5 1 /4 27 -3 50 , tel. 03 /584-51-84.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti.
Š K R Ž A T  d .o .o .

Obnova in klesanje črk na pokopališču, obnova starih obstoječih 
nagrobnih spomenikov. Gsm 031/814-157 in 041/841-561.

Škržat d.o.o, Dobrovlje 31, 3314 Braslovče.
Š IV IL J S T V O  M O N R O E

Šivanje po meri -  birme, obhajila, poroke... Preoblačenje gum
bov. Gsm 041 /720-571 .

Nataša Forštner s.p. Prešernova 7,3330 Mozirje.
M IZ A R S T V O  Č A S L

Izdelujemo kvalitetna masivna notranja in zunanja vrata po naroči
lu. Tel. 0 3 /8 3 9 -4 6 -0 9 , gsm 070 /711-146 .

Rajko Časi, s.p, Prihova 46,3331 Nazarje.
G R A T IN G  -  G R A D N J A  P O  V A Š I  Ž E L J I  

Gradite ali obnavljate, objekt, kopalnico ali fasado? Grating izpol
ni vašo željo. Gsm 041/573-971, fax: 03/838-12-46.

Grating Muhič Fahrudin s.p, Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji. 
P O T R E B U J E T E  P E S E K ,  G R A M O Z  A L I  M O R D A  
Z E M L J O ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobijenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemolja za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p, Ter 69,3333 Ljubno ob Savinji.
S T A R IN S K O  P O H IŠ T V O  

ter ostale starinske predmete odkupujem. Gsm 041/623-165. 
Jurjevič Jože, Ig 229, 1292 Ig.

K A M N O S E Š T V O  P O D P E Č A N  
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20, Velenje. Tel. 

897-03-00  ali gsm 0 4 1 /6 52 -1 08 .
Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p, Šalek 20,3320 Velenje.

G O  IN G  D .O .O .
Fasaderstvo (tervol, stiropor), keramičarstvo in slikopleskarstvo. 

Tel. št. 0 4 1 /3 37 -7 89 .
Go ing d.o.o. projektiranje, izvajanje, inženiring d.o.o, Opekarniška cesta 8 b, 

3000 Celje.
S E R V IS  T E R G L A V  M IL A N

Hladilniki in zamrzovalniki vseh vrst, pralni in sušilni stroji, toplotne 
črpalke Tel. 0 3 /5 7 2 -0 4 -0 6 , gsm 0 41 /5 30 -3 98 .

Terglav Milan, servis hladilnih naprav s.p. Polzela 137 a, 3313 Polzela.
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q f j f f l lN  ALU STAVBNO POHIŠTVO

T a k o  l e p o .  T a k o  u g o d n o !
• ob nogometnem prvenstvu popust za T V  elemente • ob nakupu nad 120.000 S IT  brezplačna montaža 

• do odprodaje zalog akcijske cene izvoznih programov

industrijska prodajalna programa Pohištvo ■ Lesarska cesta 10 ■ 3331 Nazarje • Tel: (03} 839 31 38 • www.gorenje.si

P a m e t e n  m o j s t e r  m o d r o  i z b e r e  

i n  p r i h r a n i  d o  1 . 0 0 0 . 0 0 0  S I T ! m ».

Letuš 6a,
Šmartno ob Paki 
Tel.: 03/89-15-146 
Faks: 03/89-15-147 
GSM: 041/628-528 

051/628-528

VABLJENI V NAS RAZSTAVNI SALON

Ford Transit, Transit Connect in Tourneo Connect odlikujejo 
vse lastnosti odličnih dostavnih vozil kot so vzdržljivost, 
ekonomičnost in funkcionalnost. Zato ni naključje, 
da je bilo v zadnjih 40 letih v Evropi prodanih več kot 
5 milijonov Transitov. Fordova gospodarska vozila lahko 
dobite sedaj tudi do 1.000.000 SIT ugodneje. Pohitite! 
Ponudba velja za omejeno količino vozil.

HTVEliraEVM

F o r d G o s p o d a r s k a  v o z i l a

AC Mlakar Tel.: 03/898 56 70
Cesta Simona Blatnika 18 Faks: 03/898 56 72 
Velenje E-pošta: acmlakar@mins-no1 .si
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5 imEr
okna in vrata

MODRA ŠTEVILKA

(((•08010 27)
w w w . s i m e r . s i

Okna s prezračevalnim 
sistemom AirMatic!

(za zdravo in prije tno  bivanje)

Novo - PVC okna v barvi RAL9006 - (okna v barvi ALU oken!)

S 9 . 1

C e lje  -  s k la d iš č e  
D-Per
7 / 2 0 0 6

5000018337,22
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COBISS ©

Poslušajte nas vsak dan 
od 5*30 do 10*00 in 14*00 do 19*00*

Radio Goldi Savinjski val d.o.o., Dolenja vas 83,3312 Prebold

m m m  . .  - ,  -  ̂

w

Savinjske novice tudi na 
Savinjskem valu!

Vsak petek ob 9*00 na 89,1 MHz*

8 9 .1  M Hz

m itB B L
^OvLvv/slcl V#L-jr

B A H

V A L  d e  P E T R U S
C a f f e  M o z i r j e

ì l i

O d p ir a l n i  č a s :
PON. - ČET. OD 5 .3 O DO 2 3 .OO 

PET. OD 5 .3 O DO 1.00 
SOB. OD 8.00 DO 1.00 

NED. IN PRAZNIKI OD 10 .0 0  DO 2 3 .OO \\

www.toyota.si

veliki m a li. Č is to  n o v  Yarh
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